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Byty prezes szpitala 
dostanie jeszcze 
prawie 70 tysięcy 
za niewykorzystany*5

|  urlop ► s. 5

Przyjechał szef PSL-u
► s. 13

JAROCIN - JARACZEWO - KOTLIN - ŻERKÓW - NOWE MIASTO
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RZEPIUŚMY
ponad 81 milionów!
Myślę, że 50 0+  mogło spowodować wzrost 
sprzedaży alkoholu - uważa właściciel kilku 
sklepów z Jarocina. ► s. 6-7

Wchodziłem 
na komin fabryki 
Ifolkswagena

ZBIGNIEW GUZEK, mistrz 
kominiarski z Żerkowa, 
może się pochwalić nie lada 
wyczynem1 J ► s. 5m

► JAROCIN
Katarzyna Szymkowiak nową radną. 
Czy burmistrz dotrzyma słowa 
o inwestycjach? >,.3

Diany - jak lo kobiety 
- są specjalistkami 
w  wielu dziedzinach

Czytaj „W ieśc i z Lasu" ► s. 8

► JARACZEWO
Do przedszkola 
w  Jarocinie jeździł 
autobusem ... 
półtorej godziny!

► s. 8

PODWYŻKA
EMERYTURY
Zobacz, dla kogo 
i jak ją wyliczyć

► UWAGA! MOTOCYKLIŚCI NA DROGACH

Nieszczęśliwy początek sezonu
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Ludzie palą 
byle czym
W numerze 8 . „G .J.” opublikowali
śmy tekst o tym, jak zanieczyszczo
ne jest powietrze na terenie gminy 
Nowe M iasto . Z apytaliśm y teraz 
mieszkańców, co sądzą o wynikach 
badań i czy nie obawiają się o swoje

Z d r0 W ie - (akt)

I ^

MARIA JANKOWSKA
To jest naprawdę 
ciekawe. Chyba to od | 
palenia jest - zależy, 
kto czym pali. Jak palą 
plastikami, to wiadomo, że będzie 
to powietrze zanieczyszczone. Ale 
też nie ma się co dziwić, bo niektó
rzy nie mają za co t̂ego opału kupić, 
więc palą tym, co mają. Obawiam 
się o swoje zdrowie)łym bardziej, 
że choruję na astmę. . .

KRYSTYNA 
WESOŁOWSKA
Ludzie palą 
dużo w pie
cach. Węglem.
Sama też palę węglem. 
Wolałabym mieć kominek 
i opalać drewnem.

GENOWEFA 
SOBCZYŃSKA
Powietrze jest 
zanieczyszczo-1 
ne, przeważnie 
przez palenie w piecach 
rzeczy, które nie powinny 
być palone. Plastiki, 
gumy, nie wiem, co 
jeszcze. Ja nie palę takich 
rzeczy. *

KRZYSZTOF 
WALCZAK
Słyszałem | 
o tym. Ale 
co zrobię?
Są władze od tego.
Ja jestem zwykłym 
człowiekiem. Skąd się 
to bierze? Ludzie palą 
byle czym. Wiadoma 
sprawa.

www.jarocinska.pl

MAŁGORZATA PACHOLSKA
To nie jest problem dzisiejszy. Od 
zawsze palimy w piecach. Myślę,{ 
że wcześniej był jeszcze większy 
problem, bo ludzie nie mieli po
jęcia o ekologii, tylko wrzucali do pieca wszystko, 
co szło. Teraz świadomość jest większa. Troszkę 
głośniej się zrobiło o tym zanieczyszczeniu. U nas 
też zwrócono na to uwagę. To, że ten problem jest, 
wiadomo i na pewno będzie się rozprzestrzeniał ze 
względu na to, że mamy też coraz więcej samo
chodów, więc wszystko się nawarstwia.

W tym tygodniu obchodzić 
będziemy Dzień Kobiet. Skąd 
to wiem? O}, wiem o tym już od 
ok. dwóch miesięcy, bo mniej 
więcej od tak daw na znajom y 
znajom ego przypom ina i nie 
tylko mi, ale i wszystkim, któ
rych zna i poznaje, o ilości dni 
dzielących nas od 8 -go marca. 
Już na początku stycznia skła
dając życzenia noworoczne nie 
omieszkał zauważyć: p ro szę  
pam iętać! Już za 64 dni je s t 
Dzień Kobiet”, uśm iechnął się 
szelmowsko i zagadkowo w jed
nym. D wa tygodnie później 
zadzwonił w jakiejś sprawie do 
biura i zam iast od „dzień do 
bry” zaczął od pytania: J l m e  
p a n i że do Dnia Kobiet zosta
ło jeszcze 50 dn i?” Denerwuje 
wszystkich mężczyzn i wszyst
kie kobiety, ale i tak nie odpusz
cza. Ciekawe, co przygotowuje 
na ten dzień. Oby nie czerwone 
goździki i pończochy... .

O so b iśc ie  b a rd z o  m iło  
w spom inam  8 m arca sprzed 
roku . D zień  ten  z a s ta ł nas 
w K arpaczu na jednym  z ko
lejnych szkoleń. W  40-osobo- 
wej grupie Polaków i Niemców 
mieliśmy Roberta Lewandow
skiego. Oczywiście nie T E G O  
L ew andow skiego, ale za  to  
człowieka o zacięciu literackim. 
To właśnie on  i jego koledzy 
dostali za zadanie mile zasko
czyć z sam ego rana  dam ską 
część towarzystwa. U dało im 
się to  absolutnie, a punktem  
ku lm in acy jn y m  był w iersz  
naszego kolegi Roberta, k tó
ry chętnie przekazuję dzisiaj 
wszystkim paniom , dziewczy
nom  i dziewczynkom:

Hej, Kobiety! Dumny Kwiecie, 
Co robicie w górskim świecie? 
Czy przez Anię z Malinowskich 
Pozjiatyście mężczyzn boskich ? 
Chociaż brzydcy, zarośnięci, 
Zawsze Wam jesteśmy wdzięczni 
I  bez złośliwości nawet cienia, 
Złożyć chcemy Wam życzenia. 
Zdrowia, szczęścia, pomyślności, 
Dobra, piękna i miłości. . 
Żyjcie w zdrowiu ze sto lat, 
Upiększając sobą świat.
Z  życia radość tylko bierzcie 
1 w złą starość dziś nie wierzcie. 
Niech Wam szczęście zawsze  
sprzyja,
Żaden melanż nie omija.
Górę dobra i słodyczy 
Każdy facet Wam dziś życzy.

Może na pierwszy rzut oka 
tego nie widać, ale w ażną czę
ścią składową tej rymowanki 
jest aspekt urody. W  „upięk
szaniu św iata” i „niewierzeniu 
w złą starość” miał nam  - ko
bietom  pom óc prezent, który 
dostałyśmy. Myliłby się ktoś, 
kto by stawiał na kwiaty. Jak 
widać na załączonym  zdjęciu, 
prezentem  tym było 100  p ła t
ków kosm etycznych dla każ
dej z pań. Prezent dowcipny, 
niekosztowny, ale jaki trwały. 
M nie osobiście wystarczył na 
calutki miesiąc wspom nień... 
i to  dw a razy dziennie: rano 
i wieczorem.

Pomysł trudny do pobicia 
lecz kto wie, m oże znajom y 
znajom ego zadzw oni 9 m ar
ca  lub  w p ad n ie  o so b iśc ie , 
aby przypom nieć, że kolejny 
„Dzień Kobiet” już za 365 dni?

--------------------- -- ------------------------------------------------ X .
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Po artykuliku pt. „Z czipem naro
bi małych bez czipów”, który ukazał 
się w „Gazecie Jarocińskiej”, posta
nowiłam upewnić się, czy powin
nam nadal zarządzać schroniskiem 
w Radlinie.

(...)* Każdy pies ma właściciela 
(...) Jeżeli właściciel zaczipuje psa, 
to wydaje się, że jest odpowiedzialny, 
ale jeżeli suczkę nie zaczipuje, to albo 
właściciel jest głupi albo robi interesy 
- jak nie sprzeda to wyrzuca i piesek 
jest bezpański. I do schroniska.

Panowie z gminy Żerków: było i jest 
najwięcej u was interwencji i skarg 
mieszkańców (...) Przedstawiłam kilka 
wariantów, z którego dotąd skorzysta
liście? O ile dobrze rozumiem, nadal 
walczycie z bezsilnością!

Panie burmistrzu, adopcja u nas 
obwarowana jest przepisami, odnosi 
się do nas i tego obywatela, który psa 
z pełną świadomością zabiera. .

Zdarza się czasem, że pies ma wię
cej empatii i rozumu jak jego pan, ale 
gdy wróci do nas po czipie, my wiemy, 
kto byt jego właścicielem - i taki osobnik 
powinien zostać solidnie ukarany i to 
od razu. A nie tak, że my zgłaszamy na

policję, składamy zeznania godzinne, 
sprawa trafia do sądu i nierychliwie 
czekamy - to dopiero jest bezsilność!

Tu trzeba przyznać - wcześniej 
w tym temacie straż miejska była bezli
tosna. Nic tak nie porządkuje obywateli 
jak porządny mandat od razu! A co 
do gmin, nic panowie nie robicie! Nie 
pomagacie nam ani sobie, potraficie 
płakać i rozczulać się nad sobą, jak 
jest poważny problem. Ja powinnam 
nie płakać, tylko wyć. (...)

(...) Ciężko pracujemy, mamy po
moc Zarządu Głównego, wystawiamy 
wózki do karmy gdzie się da, nawet 
w Poznaniu współpracujemy z przed
szkolakami, szkołami, mamy darowi
zny. To nie bierze się z nygustwa, nic 
samo nie przyjdzie. Moi ludzie nie mają 
urlopów, pracują codziennie, bo w so
botę i niedzielę pies czeka na miskę. 
Kawę, herbatę i cukier kupujemy za 
swoje pieniądze.

Tak, dostajemy za mało pienię
dzy, a wy narzekacie? Nic prostszego 
- wybudować sobie swoje schronisko 
i życzę powodzenia (...)

Pozdrawiam  
Zofia Urbaniak

*  skróty pochodzą od redakcji

Związek Nauczycielstwa Polskiego ma ogłosić termin 
ogólnopolskiego jednodniowego strajku. Związkowcy 
domagają się podwyżki płac i zagwarantowania miejsc 
pracy.

O szczegółach akc ji „P IĄTKA DLA GAZETY”  czyta j na str. 4 m  |_

HANNA CZERNIAK
prezes zarządu oddziału ZNP w Jarocinie

Najpierw musi być uchwała zarządu głównego ZNP, 
a dopiero potem nasi pracownicy ostatecznie mogliby 
się zdecydować na udział w akcji. Taką informację będę 
mogła przekazać dopiero za kilka dni. Po 7 marca będzie 
wiążąca informacja.
Czy pani zdaniem nauczyciele powinni odejść od tablic?
Jesteśmy od obrony praw pracowniczych. Czekamy jeszcze na rozwiązania 
systemowe, które przedstawi rząd odnośnie naszych wynagrodzeń. Sytuacja 
jest w tej chwili bardzo dynamiczna.
Czy będzie pani namawiała swoich kolegów, aby odeszli od tablic?
Każda z jednostek, które działają na terenie gminy i powiatu ma 
swojego pracodawcę. W naszych ogniskach ludzie podejmują in
dywidualną decyzję. Są poinformowani o skutkach nowej refor
my. Tutaj pozostawiamy pełną swobodę decyzji pracownikowi 
w referendum.

Nie ma odwrotu od reformy
PIOTR KALETA
poseł Prawa i Sprawiedliwości

Ustawa o reformie oświaty jest faktem i obecnie mu
simy robić wszystko - nauczyciele, samorządowcy, po
litycy, ministrowie wraz ze współpracownikami - aby 
przebiegała gładko. Tak pewnie do końca się nie stanie, 
stąpamy bowiem twardo po ziemi, ale jak każda ustawa 
z pewnością będzie bardzo wnikliwie monitorowana. Jeśli chodzi o korekty, 
to z pewnością będą robione, jak będzie taka potrzeba. Co do protestu i re
ferendum - likwidacja gimnazjów nie jest przecież nowym tematem, który 
proponuje PiS. Jeśli ktoś nawet dziś uważa, że może to budzić emocje - choć 
ja osobiście tak nie uważam - to trzeba było myśleć o takich ruchach prędzej, 
a nie w momencie, gdy ustawa jest aktem prawnym obowiązującym. Nie ma 
możliwości odwrócenia tego tematu. „Nie” dla referendum wynika z tego, że 
można dyskutować o projektach, a nie już obowiązującej ustawie. (jan)

http://www.jarocinska.pl
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WYBORY ►RADNA PSL-U WRÓCI DO RADY MIEJSKIEJ W  JAROCINIE

„K nockdown”, „prawdziwy n o 
kau t” - to  najczęstsze kom entarze 
w mediach społecznościowych doty
czące wyników wyborów uzupełniają
cych do Rady Miejskiej w Jarocinie. 
Niedzielne głosow anie m usiało się 
odbyć, bo K atarzyna Szymkowiak 
straciła m andat, kiedy okazało się, że 
prowadziła działalność gospodarczą 
na majątku gminy Orzeczenie Naczel
nego Sądu Administracyjnego najwy
raźniej nie zrobiło złego w rażenia na 
zwolennikach Szymkowiakowej. Przed 
dwoma laty na kandydatkę PSL-u gło
sowały 674 osoby. Teraz poparło  ją  
615 wyborców.

Walka o głosy trw ała do o s ta t
niego dnia, a w przypadku M ichała 
Fijałkowskiego - do ostatnich godzin 
przed ciszą w yborczą. Fijałkowski 
jest nie tylko now ą tw arzą w mieście 
i w jarocińskim  sam orządzie (na co 
dzień pełni funkcję sekretarza gm i
ny), ale też świeżym członkiem ZJ. 
Prezes tego osta tn iego , b u rm istrz  
Adam Pawlicki, nie szczędził czasu 
i wysiłków, by przekonać do  sw o
jego k an dydata  (w cześniej Z J nie 
wystaw iała nikogo w Wilkowyi, co 
kom entow ano jako ukłon w stronę 
kandydatki zielonych). Tak pow stał 
program inwestycji w Wilkowyi, Radli
nie i Kątach na kwotę przekraczającą 
8 min zł. S ztandarow ą propozycją 
była ścieżka rowerowa z Jarocina do 
Wilkowyi i prom enada nad Lutynią. 
Burmistrz przekonywał, że tylko radny 
ZJ może m u pom óc to zrealizować.

Z kolei K atarzynę Szymkowiak 
mocno wspierał PSL - w piątek w Ja 
rocinie gościł Władysław Kosiniak Ka
mysz. Były minister w rządzie PO-PSL 
nie ukrywał, że jego wizyta ma związek

Katarzyna Szym kowiak
znokautowała kandydata burmistrza
1  Katarzyna Szymkowiak z ogromną przewagą zwyciężyła w niedzielnych wyborach 
uzupełniających do jarocińskiej rady miejskiej. Kandydatka PSL-u dostała 615 
głosów. Popierany przez burmistrza Michał Fijałkowski zaledwie 137.

z wyborami uzupełniającym i. Szym
kowiak zaś w ykorzystyw ała każdą 
okazję, by ogrzać się przed kamerami 
TV w blasku byłego członka rządu. 
W  m ediach społecznościow ych co 
chwila lądowały zdjęcia z udziałem  
posłów PSL-u i samorządowców. Co 
warte uwagi, gość nie odwiedził ofi
cjalnie żadnej miejscowości, w której 
odbyły się wybory. W  kampanię miesz
kanki Wilkowyi m ocno zaangażowali 
się również członkowie byłego komi
tetu referendalnego, skupieni teraz 
w stowarzyszeniu WiN. To dodatkowo 
podgrzało przedwyborczą atmosferę. 
C o ciekawe w program ie byłej radnej 
również znalazła się ścieżka row ero
wa. Z zaznaczeniem , że będzie ona 
rea lizow ana... z budżetu  pow iatu, 
którego szef oficjalnie poparł Szym- 
kowiakową.

K am pan ia  o d n io s ła  swój sk u 
tek. Kiedy w przedwyborczy piątek 
odwiedziliśmy okręg nr 6 , większość 
mieszkańców pytana o oczekiwania 
w stosunku do nowego radnego naj
częściej wskazywała... ścieżkę rowe
row ą i budow ę określonych dróg.

W  sondażach przedwyborczych 
rów nież  w iększe szan se  d aw an o  
Szymkowiak. Jednak tego, co stało 
się w niedzielę przy urnie (po raz 
pierwszy przejrzystej) nie spodzie
wał się chyba nikt, w tym oboje pre
tendenci. Przyspieszonym w yborom  
towarzyszy zwykle słaba frekwencja, 
tymczasem w słoneczną niedzielę na 
wybory wybrało się ponad 40 procent 
upraw nionych. Spośród 752 osób, 
które prawidłowo oddały głos, K ata
rzynę Szymkowiak poparło 615 osób. 
I to  ona  będzie do  końca kadencji 
pełnić funkcję radnej. (nba)

Liczyłem na wygraną naszego kandydata

Rozmowa 
z ADAMEM 
PAWLICKIM,
burmistrzem 
Jarocina, 
prezesem ZJ

Spodziewał się pan takiego wyniku 
niedzielnych wyborów?
Szczerze powiedziawszy nie. Liczyłem 
na wygraną naszego kandydata. Wy
nik jest, jaki jest, taki był wybór i nie 
m a czego komentować.
Na Facebooku napisał pan, że 
„współczuje" mieszkańcom. Dla
czego?
Dlatego, że nie wybrali tego progra
mu, który zaprezentował Michał Fijał
kowski, tylko wybrali program innego 
kandydata. •
Michał Fijałkowski radnym nie zo
stał, ale pan jest burmistrzem, macie 
zdecydowaną większość w radzie, 
czy będziecie ten program reali
zować?
Ta koncepcja przegrała z programem 
pani radnej, teraz niech pani radna 
realizuje swój program.
A może przegrał kandydat, na któ
rego postawiliście, a nie program? 
Jedno i drugie. Za człowiekiem idzie

jakaś chęć realizacji. Po to się startuje, 
prawda?
Zapytam raz jeszcze - czy jako bur
mistrz mający większość będzie pan 
realizował program zapowiadany 
w kampanii pana Fijałkowskiego?
N a pewno coś zrealizujemy, ale czy 
wszystko, co M ichał proponow ał, 
trudno mi odpowiedzieć dzisiaj. Bę
dziemy się zastanaw iać.(...) Ścieżki 
rowerowej nie możemy zrobić, bo jak 
wiadomo, jest to droga powiatowa, 
więc rozważamy możliwość alterna
tywnego przebiegu.
Nowa radna zadeklarowała chęć 
współpracy.
Zadeklarowała fałszywie, bo przecież 
wiemy, jak  zaczęła się ta  kadencja 
i pierwsze co zrobiła, to odwróciła 
się plecami przy porządkowaniu sieci 
szkół. O d razu poszła na stronę opo
zycyjną i była przeciw. To o jakiej ona 
współpracy mówi? Żadnego współ
działania nie było.

Teraz nie da jej pan szansy?
Deklaruje, że będzie współpracowała 
w czym? W  podejmowaniu łatwych 
decyzji dotyczących wydawania pie
niędzy? D o tego nie potrzeba współ
pracy. Współdziałanie jest potrzebne 
przy trudnych decyzjach, żeby te pie
niądze byty. Uważam, że Katarzyna 
Szymkowiak nie jest w stanie podjąć 
trudnych decyzji, bo to jest pierwszej 
klasy populistka.
Mieszkańcy Wilkowyi, Radlina i Ką
tów nie muszą obąwiać się odwe
towej akcji z tego powodu, że nie 
wybrali kandydata ZJ?
W  żadnym wypadku. Mieszkańcy są 
mieszkańcami, stracą na tym, że tak 
wybrali, ale to nie jest tak, że nic nie 
będziemy robić w Wilkowyi za karę. 
W  żadnym wypadku.
To ile z tych 8  min zł trafi do tego 
okręgu?
Nie umiem dzisiaj powiedzieć.

Pyta! BARTEK NAWROCKI

-----------  O G Ł O S Z E N I A  ---------------

Katarzyna Szym kowiak
nowa radna (PSL)
Cały czas wierzyłam w ludzi, w naszych mieszkańców, bałam 
się tylko trochę o frekwencję, bo wiadomo, że to zawsze jest 
problem w przypadku wyborów uzupełniających. Okazało się, 
że warto pracować dla lokalnej społeczności, bo mieszkańcy 
nie zawiedli, za co im serdecznie dziękuję. Jestem szczęśliwa 
i zadowolona, ale przede wszystkim dumna z mieszkańców 
Radlina, Wilkowyi i Kątów i wdzięczna, że zaufali mi 
po raz kolejny. Te wybory kosztowały też mnie i całą 
rodzinę mnóstwo stresu. Choć paradoksalnie ta sytuacja 
spowodowała, że w budżecie gminy znalazły się środki dla 
tych sołectw. Z całego serca będę wspierała pana burmistrza 
w realizacji tych inwestycji, które zapowiadał w kampanii.

M ichał Fijałkowski 
kandydat na radnego (ZJ)
Dziękuję wszystkim mieszkańcom za oddane głosy. Bardzo 
serdecznie gratuluję pani Katarzynie osiągniętego wyniku 
i życzę powodzenia w pracy radnej. Trzymam kciuki. Nie 
używałbym stwierdzeń typu knockdown, bo mówimy o ko
biecie. Zgadzam się, że wynik jest moją porażką, ale popa
trzmy też na to w ten sposób - jest 137 osób, które w tak 
krótkim okresie obdarzyło program, który przedstawiłem 
i mnie swoim zaufaniem. To jest bardzo dobry prognostyk. 
Został uczyniony pierwszy krok, nie żegnam się z samo
rządem. Pewnie nie wszystko uda się zrealizować z zapro
ponowanego programu, ale część na pewno, bo ci ludzie 
na to zasługują. Liczyłem na to, że się uda, a zakładanie 
mniejszego czy większego poparcia, zakrawałoby na pychę.

Zapomniates dodać 
swojego ogłoszenia?

Teraz zrobisz 
to on Unel

Zespół Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach 1
’----------------------- :-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------5------------
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WIEŚCI
KRYMINALNE
Mandaty

2 marca na ul. Wojska Polskie
go w Jarocinie mieszkaniec powiatu 
poznańskiego kierując mazdą uderzyt 
w tył hondy, którą jechał mieszkaniec 
powiatu ostrowskiego. Sprawca został 
ukarany mandatem.

Tego samego dnia w markecie 
na ul. Powstańców Wielkopolskich 
w Jarocinie mieszkaniec gminy Jaro
cin skradł wódkę. Sprawcę ukarano 
mandatem, a alkohol ponownie trafił 
na sklepową półkę.

W czwartek na skrzyżowaniu 
ul. Powstańców Wielkopolskich 
z ul. Ługi w Jarocinie mieszkanka 
powiatu średzkiego kierująca daewoo 
lanos nie zachowała odpowiedniej 
odległości za fordem focusem, którego 
kierowca zatrzymał się, aby przepuścić 
wyjeżdżające auto i wjechała w jego 
tył. Sprawczyni kolizji odjechała z miej
sca zdarzenia, ale otrzymała wezwanie 
na komendę do złożenia wyjaśnień.

► ZNALEZIONO ZWŁOKI ZAGINIONEGO

MAKABRYCZNE ODKRYCIE W LESIE
Piątkowe popołudnie. Kierowcy 

jadący krajową „ 12” informują nas 
o policyjnym radiowozie wjeżdżają
cym do lasu. Kolejni donoszą o wozie 
strażackim jadącym duktem leśnym. 
Sprawdzamy sygnał. Okazuje się, że 
w sadzawce leśnej znaleziono zwłoki. 
Udajemy się na miejsce zdarzenia. 
Niepewnie wjeżdżamy w jeden z duk
tów leśnych za cmentarzem. Przed 
nami jedzie bus firmy pogrzebowej. 
Czarny mercedes parkuje w poprzek 
leśnej ścieżki. - Panamę przestawicie ten 
samochód, żeby nie blokował wyjazdu
- mówi policjant siedzący w radiowo
zie w kierunku pracowników zakładu 
pogrzebowego. Mężczyźni wysiadają 
z auta, zakładają gumowce.

Po lewej stronie dostrzegamy trzy 
grupy mężczyzn. W jednej stoją stra
żacy, w drugiej trzy osoby, a przy samej 
sadzawce znajduje się ekipa śledcza. 
Podążamy w ich kierunku, wykonuje
my fotografie. - Zdjęcia z tych czynności 
będą wykasowane. Proszę opuścić ten 
teren - krzyczy w naszym kierunku 
jeden ze śledczych. - Wy panowie też
- mówi w stronę pracowników firmy

pogrzebowej, idących z noszami.
Wracamy na dukt leśny. Pocho

dzi do nas umundurowany policjant 
i mówi, że mamy zachowywać się, jak 
Judzie dorośli”. Po jakiekolwiek infor
macje odsyła do rzecznika prasowego 
policji. - Mieliśmy zgłoszenie telefoniczne 
od przypadkowych osób, zew stawka leżą 
zwłoki - informuje ml. asp. Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w Jarocinie. - Na 
miejscu trwąjąjeszcze czynności. Niejest 
znana tożsamość mężczyzny - dodaje.

Informacja o makabiycznym od
kryciu na portalu www.jarocinska.pl 
wywołuje duże zainteresowanie. Inter
nauci spekulują, że odnaleziono ciało 
jednej z dwóch ostatnio zaginionych 
osób. W poniedziałek policja potwier
dza, że z leśnego zagłębienia wydo
byto ciało 52-letniego jarocinianina, 
który zaginął w połowie listopada 
ubiegłego roku.

Rozkładające się zwłoki trafiły do 
Zakładu Medycyny Sądowej w Pozna
niu, gdzie zostanie przeprowadzona 
sekcja, która pozwoli ustalić, datę 
i okoliczności zgonu. (era)

Rozkładające się ciało 52-letniego 
mieszkańca Jarocina znaleziono 
w sadzawce leśnej przy 
al. Niepodległości w Jarocinie. 
Sekcja zwłok w Zakładzie Medycyny 
Sądowej pozwoli ustalić datę 
i okoliczności zgonu.

Zerwany blaszany garaż, 
powalone drzewa

Ubiegłotygodniowa wichura w po
wiecie jarocińskim nie wyrządziła więk
szych szkód. Strażacy interweniowali 
10 razy w związku z usuwaniem jej 
skutków. Przeważnie zmagali się z po

dwalonymi drzewami. W czwartek na 
ul. Szkolnej w Rusku silny wiatr porwał 
blaszany garaż. Zerwana konstrukcja 
wpadła na inny garaż. Na szczęście 
w zdarzeniu nikt nie ucierpiał.

W usuwaniu skutków wichury 
uczestniczyło 12 zastępów straży
- 70 ratowników.

Poszukiwanego przestępcę 
wydal jego pies

Z zasądzoną karą nie stawiał się 
do więzienia. Mieli go doprowadzić 
policjanci. Skrył się przed nimi. Miej
sce, w którym przebywał, wskazał 
funkcjonariuszom pies poszukiwa
nego.

26-letni mieszkaniec Jarocina był 
poszukiwany listem gończym do od
bycia kary więzienia za przestępstwo 
uszkodzenia mienia. Stróże prawa 
udali się do jego miejsca zamieszka
nia. - Mężczyzny n ie  było wewnątrz  
dom u. Podczas rozm ow y z je d n ą  
z m ieszkanek budynku  p o lic ja n c i 
zauważyli biegającego przy budynku  
gospodarczym psa. Uwagę fun kc jo 
nariuszy zwróciło zachowanie czwo
ronoga, k tóry najwyraźnie j zachęcał 
kogoś do zabawy i m e rda ł ogonem
- opowiada mł. asp. Agnieszka Za
worska, rzecznik prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w Jarocinie.

Policjanci postanowili sprawdzić, 
do kogo pies co chwilę podbiega.
- Gdy p o d e sz li b l iż e j zabudow ań  
gospodarczych, zauważyli poszuki
wanego lis te m  gończym  2 6 -la tka . 
Mężczyzna na w idok m undurowych  
zaczął uciekać przez grząskie pole. 
Po k ilkusetm etrow ym  pościgu m ęż
czyzna zosta ł zatrzym any - dodaje 
rzecznik prasowy.

Poszukiwanego przewieziono do 
komendy, a następnie, jeszcze tego 
samego dnia, do zakładu karnego, 
gdzie spędzi najbliższe 2 lata.

(era)

WYPADEK W JAROCINIE

Dwtdi kierowców zajechało droga motocykliście
Motocyklista poruszał się w kie

runku Żerkowa.-Najpierwwyjechał 
m u jakiś facet zielonym samochodem  
z ul. Maratońskiej - od strony piekarni. 
Motocyklista ominął to auto. Odwrócił 
się. Machnął m u ręką i w tym czasie 
wyjechał mu drugi samochód - citro
en - spod piekarni i uderzył w niego
- opisuje dziennikarka naszego ty
godnika. Motocyklistę ze złam aną 
nogą i ogólnymi potłuczeniami ciała 
przewieziono do szpitala w Jarocinie.

W stępne u stalen ia  odnośnie  
zdarzenia ma już jarocińska policja.
- Kierujący citroenem xsara mieszka
niec gminy Jarocin wyjeżdżając z par
kingu, zderzył się z motocyklem marki 
Yamaha. Kierowcy samochodu zatrzy
mano prawo jazdy - informuje mł. 
asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik 
prasowy Komendy Powiatowej Po
licji w Jarocinie. Obaj kierujący byli 
trzeźwi. Policja prowadzi czynności

26-letni motocyklista ucierpiał w wypadku, który wydarzył 
się w niedzielę na skrzyżowaniu ulic Maratońskiej i Żerkowskiej 
w Jarocinie. Do zderzenia jednośladu z autem osobowym doszło 
na oczach dziennikarza „Gazety Jarocińskiej", który wzywał 
służby ratunkowe.

pod kątem wypadku.
Z relacji świadka wynika, że m o

tocyklista jechał bardzo wolno i był 
bardzo uprzejmy dla innych uczest
ników ruchu. - Wyjeżdżałam spod  
Dino, przepuścił mnie, a że jechałam  
40 km/h, to mnie wyprzedził - mówi 
świadek kraksy.

Z kolei in ternauci w skazują, 
że skrzyżow anie ulic M a ra to ń 
skiej i Żerkowskiej w Jarocinie jest 
bardzo niebezpiecznym miejscem. 
„Codziennie jeździ tam wiele aut, do 
samej piekarni, gdy zjnajdzie się miej
sce parkingowe, nie patrzą, czy ktoś 
jedzie, idzie, od razu się wpychają. 

■* Masakra, powinno się to jakoś zmienić.
1 Co gorsza tam nie ma miejsc parkin- 
|  gowych, parkują na chodniku od ul. 
|  Żerkowskiej wbrew przepisom, a póz-
2 niej włączając się do ruchu wymuszają 
|  pierwszeństwo ” - piszą użytkownicy 
;§ p o rta lu www.jarocinska.pl (era)

Skradli taks ó w k ę . 
Z ło d z ie ja  d o p a d ła  po  
pościgu n o w o m ie jsk a  
po lic jan tka

Dwóch mężczyzn skradło merce
desa - taksówkę. Po pościgu jednego 
ze złodziei zatrzym ali now om iejscy 
policjanci.

W m iniony poniedziałek średzcy 
policjanci otrzymali informację o kra
dzieży au ta  w Sw arzędzu. Z rabow aną 
taksówkę wypatrzyli nowomiejscy p o 
licjanci na krajowej „ 11” na wysokości 
Klęki. Funkcjonariusze ruszyli w pościg. 
- W Klęce kierowca mercedesa zjechał 
w drogę boczną, ale nie miał możliwości 
kontynuowania jazdy, bo skończyła się 
droga, a z drugiej strony drogę zajechał im 
radiowóz - mówi Edyta Kwietniewska, 
rzecznik prasowy Komendy Pow iato
wej Policji w Środzie Wielkopolskiej. 
Rabusie wysiedli z taksówki i zaczęli 
uciekać pieszo. Jednego z nich dopadła 
policjantka uczestnicząca w pościgu. 
Drugi z mężczyzn nie cieszył się d łu 
go wolnością. W padł we wtorek rano 
w ręce poznańskich policjantów, (era)

W y łu d z ił p o n a d  3 5 0  ty s . zł
Ponad 350 tys. zł wyłudził 

od pięciu osób mieszkaniec gmi
ny Jarocin.

Początkowo jarocińska po
licja otrzymała zawiadomienie 
z prokuratury dotyczące oszu
stwa na szkodę dwóch osób. 
Jak wynikało z przekazanych 
materiałów, 32-letni mieszkaniec 
gminy Jarocin miał pożyczyć od 
swoich znajomych w grudniu 
2015 roku pieniądze w kwocie 
ponad 97 tys. zł i do tej pory ich 
nie zwrócić. Sprawą zajęli się 
policjanci z Zespołu do Walki 
z Przestępczością Gospodarczą. 
Z ustaleń śledczych wynika, że 
mężczyzna w okresie od wrze
śnia 2015 r. do lipca 2016 r. 
pożyczył pieniądze od 5 różnych 
osób na łączną kwotę ponad 350 
tys. zł.

- 32-latkowi zarzuca się, 
żje od początku działał z zamia
rem niewywiązania się z umowy. 
Pieniądze pożyczał pod pozorem

prowadzonej działalności gospo
darczej - na zakup materiału po
trzebnego do dalszej produkcji. 
Spłata zobowiązań miała nastąpić 
w krótkim terminie. Jednak do 
dnia dzisiejszego pokrzywdzeni nie 
otrzymali zwrotu żadnych pienię
dzy - mówi mł. asp. Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy 
K om edy Pow iatow ej Policji 
w Jarocinie.

Funkcjonariusze ustalili, że 
32-latek w okresie, w którym za
ciągał pożyczki, nie dokonał za
kupu towaru zgodnego z branżą 
prowadzonej przez niego dzia
łalności. Śledczy przedstawili 
mężczyźnie zarzu t oszustw a 
w celu osiągnięcia korzyści m a
jątkowej na łączną kwotę 352 
tys. zł. Grozi mu za to kara po
zbawienia wolności do lat 8 .

M ężczyzna nie przyznaje 
się do winy. Nie wiadomo, na 
co wydał pożyczone pieniądze.

(era)

Spadł z w ysokości 
o k o ło  5 m e trów , 
a nie by ło  kare tk i

Nie było karetki dla mężczyzny, który 
spadł z wysokości około pięciu metrów. 
Wezwano straż pożarną. Poszkodowa
nego do szpitala zawiozła jednak żona.

Straż pożarna otrzymała zgłosze
nie w sobotę o godz. 14.25. - Z  powodu 
braku wolnych karetek, strażacy zostali 
zadysponowani do zdarzenia medycznego 
na ul. Jałowcową w Jarocinie - mówi asp. 
Mariusz Banaszak, rzecznik prasowy 
Państwowej Straży Pożarnej w Jaro 
cinie. Z informacji przekazanej przez 
dyspozytora medycznego w Kaliszu 
wynikało, że mężczyzna spadł z wyso
kości około 5 metrów. - W trakcie działań 
otrzymaliśmy informację <xi dyspozytora 
Zespołu Ratownictwa Medycznego w Ka
liszu, iż osobę poszkodowaną do szpitala 
przewiozła żona - dodaje rzecznik.

Szpital zasłaniając się tajemnicą 
lekarską nie chce mówić o obrażeniach. 
W poniedziałek poszkodowanego męż
czyzny nie było w jarocińskiej lecznicy.

(era)
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Byty prezes szpitala 
otrzym a praw ie 70 tysięcy 
za niew ykorzystany urlop

Marcin Jantas, odwoła
ny dwa tygodnie tem u szef 
jarocińskiej lecznicy był tak 
zapracowany, że nie korzy
stał z urlopu przez cztery 
lata (2014 - 2017). W  sumie 
na koncie miał 80 zaległych 
dni. A że został zwolniony 
z pracy, należy mu się ekwi
walent za cały ten okres.

P raco d aw cą  Ja n ta s a  
była rada nadzorcza. Przez 
ostatni rok przewodniczył 
jej Jerzy Wolski, prezes J a 
rocińskiego Towarzystw a 
Budownictwa Społeczne
go. - Pierwszy raz o tym  
słyszę - stw ierdza . - N ie  
znam takiego fa k tu . Jestem  

% zaskoczony, że coś takiego 
ma miejsce, dlatego trud
no m i cokolwiek powiedzieć 
i to skomentować - dodaje. 
Przyznaje jednocześnie, że 
tem at niew ykorzystanego 
urlopu szefa szpitala nigdy 
nie był przedm iotem obrad 
rady nadzorczej.

Z ra m ie n ia  w ła ś c i
ciela, czyli Rady Pow iatu 
Jarocińskiego nadzór nad 
szpitalem do końca stycznia 
tego roku sprawował odwo
łany w icestarosta Mikołaj

Szym czak. Nie w iadom o 
jednak , d laczego M arcin 
Jan tas  m iał przyzwolenie 
na kumulowanie niewyko
rzystanego urlopu, ponie
waż były w icestarosta nie 
odbiera telefonu.

M arcin Ja n ta s  tw ier
dzi, że zakres o b o w iąz 
ków i problem ów  do roz
wiązywania oraz to, że był 
w zarządzie szpitala sam, 
uniemożliwiały mu pójście 
na urlop. - Zanim  objąłem  
funkcję zarząd był dwuosobo
wy. Z  doniesień medialnych 
wiem, ze teraz też ma taki 
być. Z  pewnością w takiej 
sytuacji łatwiej będzie ko
rzystać z urlopu - podkreśla 
Marcin Jantas. - Chciałbym 

jeszcze nadmienić, że przez te 
cztery i pół roku, kiedy byłem 
prezesem  szpitala w Jaro
cinie nie przybywałem ani 
jednego dnia na zwolnieniu 
lekarskim  - dodaje . Jego  
zdaniem  koszt utrzym ania 
dw uosobow ego  za rząd u  
szpitala będzie droższy od 
ekwiwalentu za niewykorzy
stany urlop, który został mu 
naliczony.

ANNA KONIECZNA

6 9 . 1 4 3 , 1 6  z f
ekwiwalentu za niewykorzystany 
urlop musi wypłacić spółka Szpital 
Powiatowy w Jarocinie byłemu 
prezesowi Marcinowi Jantasowi

Ekwiwalent przysługuje 
wyłącznie w przypadku 
niewykorzystania należnego 
urlopu w całości lub w czę
ści z powodu rozwiązania 
lub wygaśnięcia stosunku 
pracy (art. 171 § 1 
Kodeksu pracy). Nie ma 
przy tym znaczenia rodzaj 
zawartej umowy o pracę, 
czas trwania zatrudnienia 
ani tryb lub powód usta
nia stosunku pracy (czy do 
rozwiązania stosunku pracy 
doszło z przyczyn zawinio
nych czy niezawinionych 
przez pracownika). Prawo 
do urlopu wypoczynkowego 
i ekwiwalentu za urlop ulega 
przedawnieniu z upływem 
trzyletniego okresu od daty 
wymagalności roszczenia 
o urlop za dany rok lub za 
ekwiwalent.

► 20 dni urlopu w roku należy 
się pracownikowi, który pra
cuje krócej niż 10 lat

► 26 dni przysługuje pracow
nikowi, który pracuje co naj
mniej 10 lat

JERZY WOLSKI
byty przewodniczący rady nadzorczej 
spółki Szpital Powiatowy w Jarocinie
Z tego, co pamiętam prezes wy
jeżdżał na urlop w ubiegłym roku 
i ja mu go podpisywałem. Ale jeśli 
jest taka ilość zaległego urlopu, 
to musiało się to uzbierać jesz
cze przed objęciem przeze mnie 
funkcji przewodniczącego rady 
nadzorczej. Ja byłem od sierpnia 
albo września 2015  roku.

MARCIN JANTAS
! byty prezes spółki Szpital Powiatowy 

w Jarocinie
Pierwszy, tygodniowy urlop wy
poczynkowy wziąłem po trzech 
i pół roku mojej pracy w szpita.- 
lu. Na pewno głównym powo
dem był pełniony przeze mnie 
jednoosobowo zarząd w spółce. 
W przeciwieństwie do innych 
spółek szpitalnych, gdzie często 
zarządy są trzyosobowe.

► JAROCIN

Podwyżka emerytur - oblicz, ile dostaniesz
Od 1 marca emeryci i ren

ciści będą dostawać więcej 
pieniędzy. Waloryzacja będzie 
mniejsza niż wcześniej zapo
wiadano, wszyscy mająjednak 
zagwarantowaną minimalną 
kwotę podwyżki.

Tegoroczna waloryzacja 
rent i emerytur okazała się 
mniejsza niż zapow iadało 
wcześniej Ministerstwo Ro
dziny, Pracy i Polityki Spo
łecznej - zamiast planowanego 
wzrostu o 0,73 %, będzie 0,44 

Warto jednak za
znaczyć, że osoby 

otrzymujące naj
niższe świadcze

nia i tak mają 
zagw aran- 
t o w a n e  
tzw. kwo
tę m ini

malną. -

Podwyżka nie może być niższa 
niż 10 zt w przypadku emerytur, 
emerytur pomostowych, nauczy
cielskich świadczeń kompensa
cyjnych, rent z tytuhi całkowitej 
niezdolności do pracy oraz rent 
rodzinnych - wylicza Marlena 
Nowicka, regionalny rzecznik 
prasowy ZUS w Wielkopol- 
sce. W przypadku rent z tytułu 
częściowej niezdolności do 
pracy wzrost świadczenia nie 
może być z niższy niż 7,50 zł, 
a w przypadku emerytur czę
ściowych seniorzy mają za
gwarantowane minimum 5 zł. 
- Świadczenia zostaną podwyż
szone z urzędu, nie trzeba skła
dać w tym celu wniosków - za
znacza Nowicka. - Gwarancja 
podwyższenia o co najmniej 10 
zi nie dotyczy jednak emerytur 
i emerytur częściowych, które 
w dniu 28 lutego 2017 r. przy- 
sługiwały w kwocie niższej niż 
882,56 z l-  dodaje.

Przy okazji warto zazna
czyć, że od 1 marca zmienia 
się także minimalna wysokość 
emerytury, renty rodzinnej 
oraz renty z tytułu całkowitej 
niezdolności do pracy. - Wzro
sną ofie z 882,56 zi do 1.000zł, 
a najniższa renta z tytułu czę
ściowej niezdolności do pracy 
wzrośnie z 676,75 zldo 750 zł 
- komentuje rzecznik ZUS. 
Jak  jednak  dodaje , n a le 
ży przy tym pam iętać, że 
n iezb ęd n y m  w arunk iem  
decydującym o prawie do 
m inim alnego św iadczenia 
emerytalnego jest zgrom a
dzenie odpowiedniego sta
żu pracy (20  lat dla kobiet 
i 25 lat dla mężczyzn - przy 
czym chodzi tu zarów no 
o lata „składkowe”, jak i „nie- 
składkowe”, czyli np. te, gdy 
byliśmy zarejestrowani jako 
bezrobotni).

(jan)

SAM WYLICZ SOBIE EMERYTURĘ
Aby sprawdzić, ile konkretnie wzrośnie nasze świadczenie, nale
ży pomnożyć je przez wskaźnik w aloryzacji, który w 2 0 1 7  r. 
wynosi 1 0 0 ,4 4  procent. W  praktyce oznacza to, że osoby otrzymują
ce świadczenia do 2 .2 0 0  zł otrzymają wspomniane minimum 10 zt. 
Powyżej tej stawki będą one rosnąć zgodnie z mnożnikiem, czyli np. 
osoba otrzymująca 2 .5 0 0  zt dostanie więcej o 1 0 ,7 5  zt.

każdego 
dnia nowe 
•informacje

ja ro c in ska ift
9  Zawsze tam gdzie Ty

► KOTLIN

Nie miała 
pieniędzy 
na karmę 
dla psów

Towarzystwo Opieki nad Zwierzętam i 
pozyskało  inform ację, że jed n a  z m iesz
kanek W yszek m a dziesięć psów. Z re la 
cji zgłaszającej w ynikało, że kobieta  nie 
radzi sobie z opieką nad  czw oronogam i. 
Inspektorzy T O Z -u  udali się pod w skaza
ny adres. - Na 10 psów 6 kwalifikowało się 
do natychmiastowego zabrania. Były bardzo 
wychudzone, wygłodzone - opow iada Maciej 
Troiński, kierownik Schroniska d la Zwie
rząt w Radlinie. Jego zdaniem  kobieta nie 
znęcała się celowo nad zwierzętami. - Wina 
na pewno leży po stronie tej pani, bo to ona 
doprowadziła do sytuacji, która ją  przerosła 
w pewnym momencie. Ją było stać na kupno  
dwóch worków karm y na miesiąc. Ta pani 
bardzo ubolewała, płakała nad tymi psam i
- relacjonuje inspektor.

T O Z  o sprawie poinform ow ał w ładze 
gm iny Kotlin. N a miejsce zdarzenia przy
jechał wójt M irosław  Paterczyk. - Oficjalnie 
spisaliśmy takie zobowiązanie, że właścicielka 
przekazuje je  pod  opiekę gminy. Sam orząd  
sfinansuje leczenie i sterylizację zwierząt, po  
czym te psy z powrotem trafią do właścicielki
- w yjaśnia M aciej Troiński. Z apow iada, że 
jak  wyleczone czw oronogi w rócą do  w ła
ścicielki, to  schronisko dostarczy jej karmę.

Wójt, podobnie  jak  kierownik, uw aża, 
że mieszanka Wyszek opiekowała się psam i 
jak tylko potrafiła . - Przejąłem te zwierzęta, 
aby je  podleczyć. To nie oznacza, że gm ina  
będzie przyjmować jakiekolw iek psy, bo my 
nie prowadzimy przytuliska dla zwierząt, ale 
postanowiłem pom óc tej pani - mówi M iro 
sław Paterczyk. Czworonogi przebywają na 
terenie oczyszczalni w W yszkach.

Ze względu za tru d n ą  sytuację w łaści
cielki zwierząt sprawa nie trafiła do organów 
ścigania.

(era)

O G Ł O S Z E N I E
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63-200 Jarocin, ul. Wyszyńskiego 4
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JAROCIN

Kupiliśmy alkoholu 
za ponad milion złotych 
więcej

O broty punktów  sprzedaży 
napojów alkoholowych w gminie 
Ja roc in  w zrosły w 2016 roku 
w porównaniu do roku poprzed
niego o prawie 1 min 120 tys. zł. 
W górę poszły też wpłaty z tego 
tytułu do kasy urzędu miejskiego.

Wszystko to  spow odow ało 
zwiększenie środków na koncie 
Gminnego Programu Profilakty
ki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdzia
łaniu Narkomanii, który z kwoty 
prawie 870 tys. zł w 2015 roku 
w zrósł do  p o n ad  960 tys. zł 
w roku 2016.

W ubiegłym roku gm ina J a 
rocin dofinansowała z funduszu 
przeciwdziałania alkoholizm o
wi 51 przedsięwzięć, które były 
przygotowane i przeprowadzone 
przez organizacje p o za rząd o 
we, czyli różnego rodzaju sto 
w arzyszenia, kluby i placówki 
ku ltu ralne. I tak na  przykład 
10 tys. zł przeznaczono na dzia
łalność świetlicy „Mali-Wielcy- 
Odkrywcy”, a 15 tys. zł na obóz 
terapeutyczny dla osób uzależ
nionych i w spółuzależnionych 
zorganizowany przez jarocińskie 
S tow arzyszenie A bstynenckie 
„Zam ek’'.

Na terenie gm iny Ja ro c in  
funkcjonuje 14 świetlic socjote
rapeutycznych dla dzieci i rodzin 
dotkniętych problem em  nałogu 
oraz dysfunkcji. P row adzą one

różnego rodzaju najęcia o  cha
rakterze terapeutycznym - spor
towe, p lastyczne, ku ltu ralne. 
Odbywają się także pogadanki 
z psychologiem , te rapeu tam i 
i pedagogiem.

Z gminnego program u prze
ciwdziałania alkoholizmowi fi
nansowane są również działania 
profilaktyczne związane ze zwal
czaniem narkomanii. Wydatki na 
te działania w 2016 roku d ra 
stycznie spadły w porównaniu do 
roku poprzedniego - z 17 tys. zł 
do 1,2 tys. zł. - Wrokii 2016 więk
szy nacisk położono na kampanie 
profilaktycznie związane z prze
ciw działaniem  alkoholizm ow i 
- wyjaśnia M onika Idzikowska, 
kierownik R eferatu Podatków  
i O płat Lokalnych Urzędu Miej
skiego w Jarocinie.

ANNA KONIECZNA

► Wpływy ze sprzedaży 
napojów alkoholowych 
w gminie Jarocin 
w 2016 roku

9 7 6 .7 1 5 ,8 0  zł
w tym:
2 9 1 .3 3 7 .0 0  zł
ze sprzedaży piwa
9 3 .4 2 5 .0 0  zł
ze sprzedaży wina
5 8 9 .8 5 3 .0 0  zł -
ze sprzedaży wódki

JARACZEW O

Alkomat za pieniądze 
z alkoholu

Kamizelki odblaskow e dla 
dzieci, spektakle profilaktycz
ne oraz alkom at. Takie zakupy 
i działania zrealizowano w ubie
głym roku w Jaraczewie z pie
niędzy przeznaczonych na walkę 
z alkoholizm em i narkom anią.

Ponad 73 tys. zł zap la n o 
w ano w tegorocznym  budżecie 
Jaraczew a na przeciwdziałanie 
alkoholizm ow i. N ad  ca ło śc ią  
czuw a G m inna K om isja R oz
wiązywania Problemów Alkoho
lowych, w skład której w chodzą 
specjaliści: m.in. lekarze, służby 
m undurow e, .także przedstaw i
ciele u rzędu  (np. pracow nicy 
pom ocy społecznej). Na swoje 
działania m ają określoną pulę 
- chodzi o  tzw. „fundusz kor
kowy”, czyli wpływy z ty tu łu  
w ydaw ania koncesji na sprze
daż alkoholu. G ros pieniędzy 
idzie na u trzym anie punktów  
konsultacyjnych (m ożna w nich 
dowiedzieć się o możliwościach 
leczenia) oraz pracę z osobam i 
uzależnionymi. G m ina realizuje 
także niewielkie inwestycje w ra
m ach profilaktyki.

Jak inform uje O lga K acz
m arek, sekretarz gm iny J a r a 
czewo, w ubiegłym roku były to 
m.in. spektakle profilaktyczne 
dla uczniów, zakup m ateriałów

dydaktycznych czy dofinansowa
nie do im prez organizowanych 
dla dzieci i młodzieży na terenie 
gminy. - Z  myślą o uczniach za
kupiono kam izelki odblaskowe. 
Dokupiono również cztery namioty 
gm inne oraz 20 kompletów la- 
wostołów. które wykorzystywane 
są do organizacji różnych imprez 
- opisuje sekretarz.

To nie wszystko. Pod koniec 
2016 roku kupiono także alko
mat, który w formie darowizny 
został przekazany K om endzie 
Powiatowej Policji w Jarocinie. 
Jak  zaznaczali już na naszych 
łam ach sam i funkcjonariusze, 
w spom niany  prezen t pozw oli 
im elim inow ać z d róg  osoby, 
które kierowały pod  wpływem 
alkoholu. (jan)

► Ile pieniędzy wydano 
w gminie Jaraczewo na 
walkę z alkoholizmem

2015  r. - 8 3  tys. zł
201 6  r. - 7 5  tys. zł

32 punkty
mają przyznaną koncesję 
na sprzedawanie alkoholu 
w gminie Jaraczewo

Rok 2015 Rok 2016 Rok 2015 Rok 2016

Piwo 19.490.487 zł Piwo 19.519.733 zł Piwo 1.581.621,20 zł Piwo
Wino 3.192.502 zł Wino 3.220.278 zł Wino 151.229,52 zł Wino
Wódka 18.350.080 zł Wódka 19.483.146 zł Wódka 1.373.832,40 zł Wódka

1.787.332,39
136.612,85

1.504.427,62

• m
Rok 2015 Rok 2016 2015 2016

Piwo 2.0454.434,03 zł i Piwo 1.967.958,99 zł Piwo 1.808.867,48 zł I Piwo
Wino 172.936,22 zł | Wino . 193.945,44 zł Wino 303.845,85 zł i Wino
Wódka 1.840.836,64 zł ; Wódka 1.939.891,20 zł Wódka 1.938.991,68 zł i Wódka

2.208.335,45
374.518,25]

2.123.225,89]

ŻERKÓW
2 0 15

Piwo
Wino
Wódka

2.107.700,03 zł 
262.934,40 zł 

2.192.367,98 zł

2016

Piwo
Wino
Wódka

Wysokość opłat za koncesje

2.512.707,80 zł 
347.263,83 zł 

2.541.304,20 zł

J T
ką stawkę płaci się

j leżnie, jeśli wpływy 
sprzedaży piwa i wina 
przekraczają 37,5 tys
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NOWE MIASTO

r n

miionów
złotych !

W ubiegłym roku mieszkańcy powiatu jarocińskiego 
oraz Nowego Miasta wydali na alkohol niemal 

60 min zł. Oznacza to, że w  przybliżeniu każdy z nas 
na trunki „wyskokowe" wydaje średnio w  ok. 900 zł 

w  ciągu roku. Najwięcej pijemy piwa oraz wódki.

Poznaliśmy najnowsze raporty związa
ne ze sprzedażą napojów „wyskokowych'’ 
na naszym terenie. Wnioski? Z roku na rok 
pijemy, niestety, coraz więcej. Porównując 
rok 2015 i 2016 okazuje się, że wy daliśmy 
na alkohol o ponad 3 min zl więcej.

Zgodnie z danymi, które zebraliśmy 
ze wszystkich gmin powiatu jarocińskiego 
oraz z Nowego M iasta, najwięcej ku
pujemy na co dzień piwa oraz alkoholi 
w ysokoprocentow ych (wódka, whisky 
itd.). Wino cieszy się bardzo m atą po 
pularnością - w samym Kotlinie sprze
d an o  go np. dz iesięciokro tn ie  mniej

w porównaniu do wódki.
Tylko w dwóch przypadkach odnoto

wano spadki w sprzedaży poszczególnych 
trunków na przestrzeni dwóch ostatnich 
lat - w Kotlinie zmalała liczba sprzedanego 
piwa (o ok. 486 tys. zt), a w Jaraczewie 
wina (ok. 14 tys. zl rok do roku).

Jeśli przeliczmy z kolei wspomniane 
dane na liczbę mieszkańców okaże się, że 
statystycznie każdy z nas (licząc osoby 
powyżej 18. roku życia) wydał średnio na 
alkohol ponad 900 zl rocznie (rozbicie na 
poszczególne gminy na stronic obok).

(jan)

Rozmowa z MIROSŁAW EM KONIECZNYM,
I  dyrektorem Ośrodka Terapii Uzależnień w Jarocinie

\ Świadomość ludzi 
* jest coraz większa

■ Czy fakt, że z roku na rok kupujemy 
coraz więcej alkoholu wiąże się ze 
wzrostem liczby osób uzależnionych?
Nie pow iedzia łbym , zeby is tn ia ła  
taka zależność. Oczywiście, patrząc 
na statystyki, m inim alnie to rośnie, 
jednak z drugiej strony w zrasta także 
świadom ość ludzi. Pamiętajmy także, 
ze mówiąc o ludziach uzależnionych 
mów im y o ok. 2 proc., znakom ita  
większość osób kupujących i konsu
mujących alkohol to osoby „norm al
ne". ewentualnie ludzie nadużywający. 
Z drugiej strony jest także praw idło
wość, że im większa dostępność, tym 
większa statystyka.
■ Od czego najczęściej się uzależ
niamy? Można uzależnić się np. od 
picia samego piwa?
Oczywiście, że tak, jednak nie ma tutaj 
reguły, osoby uzależnione piją różne 
trunki. Faktem jest jednak, że u m ęż
czyzn przeważa wódka, a w przypadku 
kobiet wino.
■ W  jakim wieku najczęściej są osoby 
uzależnione? Czy są to ludzie młodzi?
Z moich obserwacji wynika, zc fak
tycznie trafia do nas coraz więcej osób 
młodych, którzy generalnie lubią eks

perymentować i w ich przypadku m ó
wimy o uzależnieniu mieszanym, czyli 
nie tylko związanym z alkoholem, ale 
także z narkotykami czy dopalaczami.
■ Ile miał najmłodszy pacjent, z któ
rym miał pan do czynienia?
Do 16. czy nawet do 18. roku życia 
staram y się nie rozpoznaw ać proble
mów jako zespół uzależnienia, jednak 
faktycznie trafiali się np. 17-latkowie. 
Dziś na szczęście myślenie w' społe
czeństw ie jest inne, ludzie chętniej 
korzystają z usług terapeutów.
■ Czy wciąż wygląda to tak, że więcej 
piją mężczyźni?
Jeśli chodzi o płeć, to można zauważyć 
zmieniający się trend, niestety pojawia 
się także coraz więcej dziewcząt.
■ Można powiedzieć, że wzrosła ilość 
osób, które wyszły z nałogu?
Sądzę, że tak. i ta skuteczność cieszy.
■ Z zebranych przez nas statystyk 
wynika, że ludzie piją bardzo mało 
wina. Z czego to może wynikać?
Z pozycji społecznej. W ina pije się 
na pewno dużo więcej w' dużych m ia
stach. pije je jednak także młodzież 
studencka.

to roczna kwota opłaty przy
sprzedaży wódki, wyższa opłata 
jest ustalana po przekroczeniu 
kwoty 77 tys. zł

310

Jedni piją, inni korzystają
Z 3 i punktów7 sprzedaży 

alkoholu do gminnego budżetu 
wpływa co roku ok. 120 tysięcy 
złotych.

- Te środki przeznaczane

byty m in . na zajęcia z zakresu 
profilaktyki uzależnień i przenub 
cy w rodzinie - informuje K a
tarzyna M ichalak, kierownik 
Sekcji Profilaktyki Uzależnień

i Przeciwdziałania Przem ocy 
w R odzinie w O środku  P o 
m ocy Społecznej w Nowym 
Mieście.

(akf)

► Na co wydano pieniądze z Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w 2016 roku

- w Boguszynie na prowadzenie i funkcjonowanie 
świetlicy opiekuńczo-wychowawczej (do lipca),
- w Dębnie, Kruczynie, Skoraczewie (w świetlicach 
wiejskich), w Chromcu (w Środowiskowym Domu 
Samopomocy), w Klęce (w szkole) na prowadzenie 
i finansowanie programu opiekuńczo-wychowawczego 
z zakresu profilaktyki uzależnień i przemocy w ro
dzinie, skierowanego do dzieci i młodzieży szkolnej,
- w Chociczy (w szkole) na zajęcia warsztatowe, kon
kursy, wyjazd dzieci i młodzieży na basen, półkolonie
- oraz na punkt konsultacyjny w Boguszynie, usługi psy
choterapeutyczne dla osób uzależnionych od alkoholu 
i osób współuzależnionych, działalność Ośrodka Inter
wencji Kryzysowej w Boguszynie, usługi psychologiczne 
w OIK dla osób i rodzin z problemem uzależnienia od 
alkoholu oraz dotkniętych przemocą w rodzinie i re
mont sanitariatów w budynku OIK Boguszyn w celu 
utworzenia placówki wsparcia dziennego

KOTLIN

► Ile pieniędzy wpłynęło 
do gminnego budżetu 
ze sprzedaży alkoholu 
w 2016 roku?

120.862,76 zł
w tym:
2 9 .7 7 7 ,6 5  zł - ze sprzedaży piwa 
1 5 .3 1 3 ,9 5  zł - ze sprzedaży wina 
7 3 .6 1 0 ,4 6  zł - ze sprzedaży wódki

► Liczba punktów 
sprzedaży alkoholu
w gminie Nowe Miasto:

2 0 1 4  r. - 3 5
2 0 1 5  r. - 2 9
2 0 1 6  r. - 31

Trzy osoby skierowano na leczenie
N a z a k u p  k am ize lek , 

koszulek, książek oraz o rg a 
nizację sztuk profilaktyczno- 
-teatralnych w ydano p ien ią
dze p rzeznaczone n a  walkę 
z alkoholizmem i narkom anią. 
Najwięcej trafiło  - 27.120 zł 
- na kolonie letnie.

105 .919 ,92  zł w y d a n o  
n a  w alkę z a lk o h o lizm em  
i narkom anią  w gm inie K o
tlin w ubiegłym roku, z cze
go tylko 6.978,90 zł trafiło na 
przeciwdziałanie narkom anii. 
Pieniądze przeznaczono m.in. 
na szkolenia o dopalaczach, na 
zakup książek, które znajdują 
się w biblio tece o raz  zakup

n ag ró d  d la  uczestn ików  II 
G m innego  K onkursu  Sztuk 
Profilaktyczno-Teatralnych.

Znacznie więcej środków 
pochłonął G m inny Program  
Profilaktyki i Rozwiązywania 
P roblem ów  Alkoholow ych - 
98 .941 ,02  zł. N ajw iększym  
w ydatkiem  była o rgan izacja  
kolonii dla 40 dzieci z rodzin, 
gdzie występuje ten problem  
lub przemoc. Dzieci wypoczy
wały w Mrzeżynie.

Resztę pieniędzy wydano 
głównie na prowadzenie dwóch 
świetlic środowiskowych w Ko
tlinie i Woli Książęcej (wyna
g ro d z e n ie  w ychow aw ców ,

transpo rt, w yposażenie, d o 
żywianie).

W ubiegłym  roku na le
czenie skierow ano trzy osoby 
z terenu gminy. Jedna  do b ro 
wolnie zgłosiła się do  specja
listycznego szp ita la , a dwie 
skorzystały z terapii w ja ro 
cińskiej po radn i uzależnień.

(era)

Liczba punktów 
sprzedaży alkoholu 
w gminie Kotlin

2 0 1 5  r . - 2 5
2 0 1 6  r. - 28

ŻERKÓW

Obroty wzrosły o ponad 
800 tysięcy

C h o ć  w ubieg łym  roku  
liczba koncesji na sp rzedaż  
alkoholu zm niejszyła się (ze 
101 w 2015 do 99 w 2016 r.) 
obroty poszły znacznie w górę. 
Z porównania dwóch ostatnich 
lat wynika, że wpływy zwięk
szyły się o 838 tys. zł.

O zn acza  to  też w iększą 
kwotę na tzw. fundusz alko
holowy, który przeznacza się 
na działania profilaktyczne. Są 
to  m.in. prow adzenie punktu 
konsultacyjnego dla osób uza
leżnionych, świetlic socjotera
peutycznych dla dzieci z rodzin 
dotkniętych problemem nałogu 
oraz dysfunkcyjnych. Od wielu 
już lat w ram ach działalności 
socjo terapeutycznej o rg an i
zowany jest letni wypoczynek 
nad  m orzem , z  k tó rego  ko
rzystają dzieci z terenu całej 
gm iny Żerków. W  szkołach 
re a liz o w a n e  s ą  p ro g ra m y  
edukacyjne, uśw iadam iające

uczniom  zagrożenie płynące 
z wszelkiego rodzaju używek. 
Jak  co roku zaplanow ano też 
organizację imprezy okoliczno
ściowej z okazji D nia Dziecka, 
ale i przeprowadzenie w miarę 
możliwości diagnozy dotyczą
cej skali problem u w środow i
sku lokalnym.

Z d a n y c h  z a w a r ty c h  
w G m innym  Program ie P ro 
filaktyki i Rozwiązywania Pro
blemów Alkoholowych na 2017 
rok wynika, że na terenie gminy 
Żerków  alkohol je s t b a rd zo  
łatw o dostępny. Szczególne 
zagęszczenie punktów  sprze
daży napojów  alkoholowych 
występuje w mieście Żerkowie. 
We wszystkich sołectwach na 
terenie gminy jest co najmniej 
1 punkt sprzedaży  napojów  
alkoholowych.

Miejsko-Gminny Ośrodek 
Pom ocy Społecznej w Żerko
wie posiada inform acje o  29

rodzinach, w których występu
ją  problem y alkoholowe. Trzy 
z n ich korzystają  z pom ocy 
m aterialnej udzielanej przez 
M G O PS. (is)

Kwoty przeznaczone 
na fundusz 
alkoholowy

2 0 1 5  - 1 2 1 .8 6 1 ,2 6  zł
2 0 1 6  - 1 3 8 .7 9 9 ,1 9  zł

► W  3 7  punktach na terenie 
gminy Żerków prowadzona 
jest sprzedaż różnych 
gatunków alkoholu
► 281 mieszkańców to 
średnia gminy Żerków na 
jeden punkt sprzedaży piwa
► 3 2 6  mieszkańców 
w przypadku punktów 
sprzedaży wina i wódki

Fot. AlexanderNovikav Fotoli;
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NOWE MIASTO ► PRZYŁĄCZĄ SIĘ DO JAROCINA

Od sierpnia ścieki z Klęki 
popłynę do Cielczy

Jeszcze w tym roku ma zostać 
wykonane przyłącze kanalizacyjne 
z Klęki do Cielczy. Czy część miesz
kańców gminy będzie płacić więcej 
za ścieki?

- Porozumienie w tej sprawie jest 
podpisane - przyznaje wójt gminy 
Aleksander Podemski. - Określa ono 
zasady w zakresie dostawy wody i od
bioru ścieków.

Koszty realizacji przedsięwzięcia 
poniesie w całości Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji. - Mamy 
też z PWiK-iem umowę dzierżawy 
na działkę, na której posadowiona 
zostanie przepompownia. Zawarte 
jest również porozumienie w sprawie 
służebności przesyłu. Za to będzie 
nam płacił PWiK, także podatek od 
nieruchomości - dodaje włodarz gmi

ny. Gmina będzie natom iast płacić 
za ścieki, które trafią do kolektora. 
- Umowa podpisana zostanie po jego 
wybudowaniu, kiedy będzie miał na
stąpić przesył - informuje Aleksander 
Podemski.

Stawki będą jarocińskie. - Za  
każde następne m etry sześcienne  
ścieków stawka będzie niższa, gdyby 
oprócz Klęki przyłączone zostały ko
lejne miejscowości, np. Nowe Miasto 
czy Chocicza - zapewnia wójt. We 
wstępnych ustaleniach zapisano, że 
stawka jarocińska będzie niezmienna 
przez 3 lata. Od sierpnia popłynie 
do Cielczy ok. 200 metrów sześcien
nych nieczystości na dobę. Gmina 
będzie płaciła 6,52 zł (brutto) za 
metr sześcienny. O płata dla miesz
kańców przyłączonych miejscowości

będzie wynosić tyle sam o, co dla 
pozostałych i wyniesie od kwietnia 
3,70 zł.

Wszyscy mieszkańcy będą płacili 
tyle samo za ścieki. - My, jako gmina, 
będziemy się rozliczać z PWiKiem. Dla 
mieszkańców stawki będą takie same, 
niezależnie od miejsca zamieszkania, 
według taryf gminnych - mówi wło
darz.

Zakończenie inwestycji planowa
ne jest na koniec lipca. Kolektor bę
dzie miał długość ok. 10 kilometrów. 
Pobiegnie przez Radliniec i Radlin.

Niezależnie od obecnego roz
wiązania, oczyszczalnia w Choci- 
czy i tak ma zostać wybudowana. 
M a służyć tej miejscowości oraz 
okolicznym wioskom. - Mając swój 
obiekt, można to taniej robić, ale

każdy obiekt po  ja k im ś czasie wy
maga kolejnych nakładów i te koszty 
są ciągle - wyjaśnia wójt. Dlatego 
uważa, że umowa z Jarocinem  to 
dobry pomysł. - Każdą ilość ścieków, 
którą wyprodukujemy, o jakichkolwiek 
parametrach, będziemy mogli prze
syłać. My ju ż  nie ponosimy kosztów 
eksploatacji, energii, wszystkiego, co 
się z tyn\ wiąże. Budując obiekty, trze
ba się wspierać kredytem, ten kredyt 
trzeba spłacać. Tu ju ż  takiej potrzeby 
nie ma, płacimy tylko za ścieki, które 
przesyłamy - podkreśla Aleksander 
Podemski. Być może w przyszłości 
gmina podpisze z PWiK-iem um o
wę na budowę kolektora z Klęki do 
Chociczy i tamte ścieki również będą 
trafiać do oczyszczalni w Cielczy.

(akf)

Ile zapłaci gmina Nowe 
Miasto za przesyłanie 
ścieków do jarocińskiej 
oczyszczalni?
(takie są plany, podane stawki 
to kwoty brutto)

do 2 0 0  metrów 
sześciennych na dobę

6,52 zł
powyżej 2 0 0  do 4 0 0

metrów
sześciennych na dobę

5,23 zł
powyżej 4 0 0  m etrów 
sześciennych na dobę

3,26 zł

JARACZEWO

Z Wojciechowa do przedszkola 
w Jarocinie jeździł busem... 
półtorej godziny!
J - Przecież to skandal, żeby małe dziecko wozić w tę i we w tę - denerwował się nasz 
Czytelnik, który zadzwonił do redakcji. M ężczyzna poinform ow ał o absurdalnej 
sytuacji związanej z dowozem jednego z maluchów z gmmy Jaraczewo do przedszkola 
w Jarocinie. Miał on spędzać w busie... półtorej godziny.

- Gdzie tu sens? Dlaczego to dziecko 
się tak „targa” w tę i we w tę?! Czy ju ż  
naprawdę n ik t nie m yśli racjonalnie?!
- pieklił się niedaw no jeden z naszych 
Czytelników, który op isa ł ab su rd a ln ą  
sytuację związaną z dow ozam i dzieci do 
Jarocina. Sam, jak opow iada, m a dw ój
kę niepełnosprawnych maluchów, które 
gn]ina Jaraczewo dowozi do specjalnych 
oddziałów  w stolicy powiatu.
- Z  dow ozam i je s t ja k  jest, sam  m am  
w zw iązku z tym wiele uwag i nie raz, 
i nie dwa „ścierałem się ” o różne rzeczy 
z dyrektorem GZEAS-u. Niedawno dowie
działem się jednak przypadkiem o pewnym  
dziecku z naszej gminy, które dojeżdża do 
przedszkola w Jarocinie. I  wie pan co?' 
Ono spędza w autobusie niemal półtorej 
godziny! - opow iadał zirytowany.

Jak to w ogóle możliwe? Jak twierdzi 
nasz  C zytelnik, w spom niany  m aluch 
wsiada do busa o godz. 6.45 i jedzie wraz 
z innymi osobam i, które dojeżdżają na

ul. Szubianki. Dziecko nie zostaje jednak 
wtedy Jarocinie, ale... wraca z powrotem 
do gminy Jaraczew o, gdzie bus odbiera 
z pozostałych wsi kolejne dojeżdżające 
osoby. 1 dopiero ten drugi kurs okazuje 
się „ostatecznym ”. - Przecież to skandal! 
Jechać, wracać i znowu jechać. Dlaczego 
to dziecko m usi spędzać tyle czasu w au
tobusie?! - alarm ow ał mężczyzna.

Zainterweniowaliśmy u szefa G m in
nego Z espołu  E konom iczno-A dm ini
stracyjnego Szkół w Jaraczewie, Jerzego 
Jakubowskiego. Dyrektor, po usłyszeniu 
tej historii aż łapał się za głowę. - Oczywi
ście, że tak nie powinno być - przyznał po 
usłyszeniu całej opowieści. Przypom inał 
jednocześnie, że obecnie gm ina dowozi 
dzieci w trzy miejsca: na Szubianki, do 
przedszkola „M arcinek” oraz do oddzia
łów integracyjnych w Zespole Szkół nr 5 
w Jarocinie. - Wiadomo, że placówki róż
nią się pod  względem godzin, w których 
przyjm owane są dzieci. My z kolei dys

ponujem y tylko jednym  busem, którym  
trzeba dowieźć na odpowiedni m om ent 
wszystkich - opisywał. - Mimo wszystko 
wspomniana sytuacja faktycznie jest nie do 
przyjęcia, dziecko nie powinno spędzać tyle 
czasu w trasie - zaznaczał zdecydowanie.

Ostatecznie obiecał natychmiast zająć 
się sprawą. Już na drugi dzień przekazał 
nam , że udało się znaleźć rozwiązanie. 
- Sprawdziłem wszystko. Jak się okazało, 
chodziło o dziecko z Wojciechowa. Wsia
dało wcześniej, ponieważ z tego terenu było 
odbierane ja ko  jedyne, późniejsze kursy 
dowożą ju ż  dzieci z wsi bliższych Jaroci
nowi. Maluch zostawał w busie, ponieważ 
nie miałby się kto nim  zająć o tej godzinie 
tam na miejscu - opowiadał dyrektor. - Na 
szczęście dogadaliśmy się ju ż  w tej sprawie. 
Dziecko będzie mogło zostać w świetlicy, 
nie będzie więc ju ż  musiało tak dhigo sie
dzieć w autobusie - obiecywał. - Dziękuję 
gazecie za informację i interwencję w tej 
sprawie - dodał na koniec. (jan)

► KOTLIN

Dyrektorzy szkół 
z konkursów

Wójt Kotlina zapowiada 
konkursy na dyrektorów gmin
nych szkół.

Przewodniczący kotlińskiej 
komisji oświaty zauważył, że 
większości dyrektorek (na zdję
ciu) kończą się kadencje. Chciał 
wiedzieć, w jaki sposób wójt 
planuje rozwiązać tę sprawę. 
- Przewiduję konkursy - odpo
wiedział Mirosław Paterczyk.

Z końcem sierpnia upływa 
okres powierzenia stanowisk 
dyrektorkom szkół podstawo
wych w Kotlinie, Woli Ksią
żęcej, Sławoszewie i M agnu- 
szewicach oraz gim nazjum  
w Woli Książęcej. - Gimnazjum 
w Woli Książęcej jest włączane

w struktury szkoły podstawo
wej. Z  mocy przepisów dyrektor 
gimnazjum zostaje wicedyrek
torem szkoły podstawowej na 
okres przeprowadzenia refor
my - mówi Michał Urbaniak, 
sekretarz gminy Kotlin.

Dlaczego wójt postanowił 
o rozpisaniu konkursów skoro 
wcześniej powierzał obowiąz
ki? - Jak objąłem stanowisko 
w 2010 roku, to trudno było
by m i ogłaszać konkursy na 
dyrektorów, bo do końca nie 
znałem charakteru i sposobu 
ich pracy. Teraz m am  ju ż  taką 
wiedzę i uważam za stosowne 
przeprowadzić takie postępowa
nie - wyjaśnia Paterczyk. (era)

Jak kupić 
„Gazetę 

Jarocińską” 
z dodatkiem 

telewizyjnym?

W ys ta rc z y  zam ów ić  p re n u m e ra tą  „G azety Jarocińskie j” u lis tonosza  lub  na 

poczcie, a co tydz ień  lis ton osz  p rzyn ies ie  Ci G A ZETĘ Z DODATKIEM! 
i ! I l'f. (?/■ P re n u m e ra ty  są zbierane do 2D. każdego m iesiąca poprzedza jącego

okres  p re n um era ty . Jeśli chcesz m ieć tańszą gazetą z doda tk iem , 

do 20 marca m ożesz ją zam ów ić  na II k w a r ta ł 2017 roku  za 2 .5 0  zt /  szt.

http://www.jarocinska.pl
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O F E R T Y  PR A CY

F  r o  F I
Firma projektowa ProfiProjekt, specjalizująca się w branży 
wodno-kanalizacyjnej zatrudni pracownika na stanowisko:

ASYSTENT
PROJEKTANTA
W ym agania: V • '

• obsługa prograrrkj 
AutoCAD

• prawo jazdy
• dyspozycyjność
• zaangażowanie

Oferujemy atrakcyjne warunki pracy i wynagrodzenia oraz możliwość 
podnoszenia kwalifikacji zawodowych.

Aplikację (CV i podanie ze wskazaniem stanowiska) 
proszę przesyłać na adres: biuro@ hydro-marko.pl 

lub adres pocztowy: PROFIPROJEKT (sekretariat Hydro-Marko) 
6 3 -2 0 0  Jarocin, ul. W ojska Polskiego 139

frSŁp
Firma Produkcyjno-Handlowa „PAULA"

Zakład Produkcyjny w Parzewie 
Parzew 14,63-220 Kotlin

Zatrudnimy osoby do pracy na stanowisko

Mechanik
WYMAGANIA
•  Wykształcenie zawodowe lub średnie
•  Doświadczenie zawodowe min. 3 lata
• Praca w systemie dwuzmianowym
• Prawo jazdy kat. B

ZADANIA
• Praca w dziale utrzymania ruchu
•  Konserwacja, kontrola, remonty oraz naprawa 

maszyn i urządzeń produkcyjnych
•  Dbałość o prawidłowe funkcjonowanie maszyn, 

tworzenie planów remontów
• Diagnozowanie i naprawa awarii z zakresu 

mechaniki, pneumatyki, hydrauliki siłowej
•  Sumienność i rzetelność

OFERUJEMY:
• Zatrudnienie w prężnie rozwijającej się firmie
•  Atrakcyjne wynagrodzenie
• Stałe i stabilne zatrudniene w oparciu o umowę o pracę
•  Możliwość rozwoju oraz podnoszenia kwalifikacji 

zawodowych
•  Niezbędne narzędzia pracy

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie CV i listu 
motywacyjnego z nazwą stanowiska w temacie na 

adres mariola.wegner@ paula.com.pl
Zastrzegamy sobie prawo do kontaktu tylko z wybranymi 

kandydatami.

fYo^o?amBGfl^en»wapli^f«stQpu|ąc8|Wauflii Wyrażam zgodę na 
przetwarzanie modi danych (ttotowycłi dla potrzeb nw/będrrydi do reakzacy 
procesu rekrutacy (zgodnie i  Ustawą z dn 29 08 1997 r o ochrom* danych 
osobowych. Uz U Nr 133. poz 883 ze zm)

Miałaś urlop wychowawczy? 
ZUS przeliczy ci emeryturę

Urodziłaś dziecko i korzystałaś 
z urlopu wychowawczego? Jesteś 
już na emeryturze? M asz szansę 
na wyższe świadczenie. - W  życie 
weszły przepisy; które umożliwiają 
ponowne ustalenie kapitału począt
kowego oraz emerytury - podkre
śla M arlena Nowicka, regionalna 
rzeczniczka Zakładu Ubezpieczeń 
Społecznych w Wielkopolsce. D o
tyczy to kobiet, które przed 1999 
rokiem były na urlopie wychowaw
czym i pobierają emeryturę według 
nowych zasad, czyli z uwzględnie
niem kapitału początkowego.

Czas sprawowania opieki nad 
dziećm i nadal pozostan ie  okre
sem nieskladkowym, ale - w przy
padku osób, które złożą wniosek 
o ponow nie przeliczenie kapitału 
początkow ego - zostan ie  zas to 
sowany przelicznik w takiej samej rzystniejsze dla emeryta - podkreśla 
wysokości jak do obliczania części M arlena Nowicka, 
za okresy składkowe. - Jest to ko- (mar)

Przeliczenie łub 
ustalenie emerytury 
w nowej wysokości 
następuje od pierwszego 
dnia miesiąca, w którym 
ztożyliśmy wniosek.
Na wydanie decyzji 
ZUS ma 60 dni, licząc 
je od dnia doniesienia 
przez zainteresowanego 
ostatnich dokumentów 
lub od zakończenia 
postępowania 
wyjaśniającego, 
o ile trzeba takie 
przeprowadzić.

Marlena Nowicka, 
regionalna rzeczniczka 

ZUS w Wielkopolsce

TFP Sp. z o.o. producent tektury falistej i opakowań poszukuje 
kandydata/kandydatki na stanowisko:

Pracownik Działu Produkcji
Wymagania:

- dyspozycyjność,
- um iejętności pracy w  zespole i zaangażowanie, 

gotowość do pracy w  system ie 3-zm ianow ym . 
Oferujemy:

- um ow ę o pracę,
- atrakcyjne wynagrodzenie,
- stabilne zatrudnienie w firmie o ugruntowanej 

pozycji na rynku,
• - m ożliwości rozwoju zawodowego.

Aplikacje wraz z CV z dopiskiem:
"Praca w Dziale Produkcji" 
prosimy w ysyłać na adres m ailow y :

praca_prod@tfp.com.pl

lub na adres:

TFP Sp, z o.o. Dział Kadr 
Dziećmierowo ,
u l  Katowicka 26 m
62-035 Kórnik <

Wszelkich informacji udzielamy 
pod numerem telefonu: 661 340 592

Świadczenia i dodatki dla pracowników:
- karta Multisport dla Pracownika 

dofinansowana przez zakład pracy,
- m ożliwość zakupu karty Multisport 

dla osoby towarzyszącej lub dziecka,
- bogaty pakiet świadczeń z Zakładowego 

Funduszu Świadczeń Socjalnych:
- m ożliwość uzyskania korzystnie 

oprocentowanej pożyczki na cele 
m ieszkaniowe,

- zapewniam y bezpłatny transport 
pracowników z 3 kierunków.

Trasy autobusów  
Dolsk -  Śrem - Kórnik 
Kórnik -Śrem -  Dolsk

Miłosław -  Miąskowe -  Środa -  Kórnik 
Kórnik -  Środa -  Miąskowo -  Miłosław

Jarocin -  Żerków -  Klęka -  Nowe Miasto -  Środa Wlkp. -  Kórmk 
Kórnik « Środa Wlkp. -  Nowe Miasto -  Klęka -  Żerków - Jarocin

Możliwość uruchomienia innych 
połączeń autobusowych w zależności 
od potrzeb pracowników

P ro s im y  o d o p isa n ie  k lau zu li W yrażam  zgodę n a  przetw arzanie* m oich dan y ch  osobow ych z aw arty ch  w m ojej ofercie  p racy  d la  p o trzeb  
n iezb ę d n y ch  do rea lizac ji p ro cesu  re k ru ta c ji  (zgodnie z U staw ą z  d n ia  29 08 1997 r, o O ch ron ie  D anych O sobow ych, tek s t je d n o lity  z  d n ia  
26.06,2014 r,, p z  u  7. 2014 r., poz 1182). Jednocześnie* o św iad czam , że z o s tu łe m /n m  p o m fd im o w a n y /a  o dobrow olności p o d a n ia  dan y ch  
osobow ych  o raz  p raw ie  d o stęp u  do treśc i sw oich  dan y ch  1 ich p o p raw ian ia

http://www.opracy24.pl
mailto:biuro@hydro-marko.pl
mailto:mariola.wegner@paula.com.pl
mailto:praca_prod@tfp.com.pl
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O F E R T Y  PR ACY

GTC Chwiłowicz S p l w Pyzdrach
jest firmą produkującą torby i pasy narzędziowe dla producentów narzędzi i elektronarzędzi 

na całym świecie Obecnie poszukujemy osoby na stanowisko:

SZWACZKA
OFERUJEMY:
•  pracę w firmie o ugruntowanej 

pozycji na rynku
•  zatrudnienie w oparciu 

o umowę o pracę

WYMAGANIA:
•  dyspozycyjność - praca 

w systemie zmianowym
MIEJSCE PRACY:
•  Pyzdry, ul. Wrzesińska 31

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie CV na adres mail rekru tacja@ gtc.p l 
lub o kontakt pod nr tel. (63) 276 79 39 od poniedziałku do piątku w godz. od 6.00 do 14.00

Prosimy o dopisanie następującej klauzuli: Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych w ofercie pracy dla potrzeb 
niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji (zgodnie z ustawą o ochronie danych osobowych z dn. 29 .08 .1997  Oz.U. nr 133 poz. 883 ze zm .).

Oferty pracy z Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie zgłoszone w  okresie od 28 lutego do 6 marca

• Ślusarz - Zakład Przemysłu Mięsnego 
Biernacki Sp. z o.o. Golina

•  Księgowa, referent ds. księgowych
- PBH Marzyński Sp. z o.o. Jarocin

•  Magazynier - kierowca, 
przedstawiciel handlowy
- Agat Hurtownia Lodów i Mrożonek 
Stanisław Stachowiak Jarocin

•  Przedstawiciel handlowy
- Castelmar Sp. z o.o. Gdynia 
(miejsce wykonywania pracy Jarocin)

* Kucharz - Lodziarnie Polskie 
Sp. z o.o. Bydgoszcz (miejsce 
wykonywania pracy Jarocin)

* Magazynier, brukarz
- pomocnik brukarza - PHU AG Bud 
Gładczak Adam Cielcza

* Kontroler jakości wyrobów 
przemysłowych, fakturzystka
- R W. Shine Artur Kowalski Jarocin 
Kierowca - magazynier
- Ginaso Andrzej Gintrowicz Jarocin

• Traktorzysta - Ferma Drobiu Krzysztof 
Adamkiewicz Borek Wlkp. (miejsce 
wykonywania pracy Wojciechowo)

• Hydraulik - pomocnik hydraulika 
- Zakład Instalacyjny Mariusz Maj 
Borek Wlkp.

•  Pomoc kuchenna - PHU Antyki 
Piotr Pryczek Jarocin

O F E R T Y  PR A CY

r  izolacja
I  A D A n & l  ^J A R O C I N

„IZOLACJA - JAROCIN” Spotka Akcyjna
6 3 -2 0 0  Jarocin, ul. Poznańska 2 4 -2 6  

tel. 62  7 4 7 -0 4 -0 0 , 7 4 7 -0 4 -0 5 , fax 7 4 7 -0 4 -0 4  
www .izolacja-jarocin.p l

„IZOLACJA-JAROCIN" S.A. 
zatrudni ambitne i przedsiębiorcze osoby w charakterze

SPRZEDAWCY
stacjonarnego do obsługi klienta hurtowego

Osoby zatrudnione na w.w. stanowisku odpowiedzialne będą za realizację 
określonej polityki sprzedaży, poszukiwanie nowych Klientów oraz utrzymywanie 
właściwych relacji z już istniejącymi.

Od kandydatów oczekujemy:
minimum średniego wykształcenia, doświadczenia w sprzedaży, zaangażowania 
i wiary we własne siły, dobrej organizacji pracy, samodzielności, odporności na 
stres, dyspozycyjności
Oferujemy w zamian:

pracę na miejscu, bez wyjazdów w teren,
stabilne i legalne zatrudnienie, umowa na czas określony /  nieokreślony, 
atrakcyjne wynagrodzenie uzależnione od efektów pracy, 
ciekawą i samodzielną pracę

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie mailem lub dostarczenie na adres 
firmy swojego C.V. ze zdjęciem i adnotacją: „Wyrażam zgodę na przetwarzanie 
moich danych osobowych zawartych w podaniu o pracę w zakresie niezbędnym 
do przeprowadzenia rekrutacji (zgodnie z Ustawą o ochronie danych osobowych 
Dz.U. nr 133 poz. 8 3 3  z dn. 2 9 .08 . f9 9 7  r)” oraz listu motywacyjnego w terminie 
do dnia 1 7 .0 3 .2 0 1 7  r.

f § + f ł  th e  n a tu rę  n e tw o rk®
o

Europlant Group
Phytopharm Klęka S.A. jest jedną z najszybciej rozwijających się firm farmaceutycznych segmentu OTC w Polsce 
Specjalizuje się w lekach naturalnych. W portfelu firmy znajduje się wiele znanych i cenionych leków o wiodącej pozycji 
w swoich kategoriach terapeutycznych, m in : Bioaron C. Bronchosol, Dentosept. Firma Phytopharm wchodzi w skład 
międzynarodowego koncernu the Naturę NetWork, jednego z liderów w przemyśle surowców zielarskich na świecie, a jej 
filozofią działania jest tworzenie preparatów, które łączą w sobie tradycję fitoterapii i najnowsze badania naukowe

Firma zaprasza do udziału w procesie rekrutacji kandydatów w celu zatrudnienia na stanowisku:

Mechanik
Miejsce pracy: Klęka, woj. wielkopolskie

Zakres wykonywanych obowiązków:
•  Utrzymanie w ruchu, naprawę, konserwację urządzeń i instalacji procesowych
•  Dokonywanie regularnych przeglądów maszyn i urządzeń produkcyjnych
•  Prowadzenie dokumentacji produkcyjnej związanej z wykonywanymi obowiązkami na stanowisku
•  Dążenie do zapobiegania awanom
• Współpraca z poszczególnymi komórkami organizacyjnymi w zakresie realizowanych zadań 

ze szczególnym uwzględnieniem zasad GMP

Od kandydatów oczekujemy:
•  Wykształcenie średnie o profilu technicznym lub zawodowe o profilu technicznym 

np mechanika, elektromechanika
•  Komunikatywna znajomość języka angielskiego
•  Doświadczenie w dziale technicznym w firmie produkcyjnej mile widziane
•  Podstawowa znajomość obsługi komputera
•  Nastawienie na wysoką jakość pracy i ciągłe doskonalenie
•  Spostrzegawczość, dokładność i komunikatywność
•  Gotowość do pracy w systemie 3 zmianowym

Dlaczego warto z nami współpracować?
•  Zapewniamy pracę w rodzinnej firmie, w której ważne są wzajemne relacje, szacunek i zaufanie
•  Współpracujemy w zespole w przyjaznej atmosferze i w oparciu o najwyższe standardy 

praktyki biznesowej
•  Proponujemy bogaty pakiet socjalny i stabilne warunki zatrudnienia w organizacji 

znajdującej się w etapie dużego wzrostu
•  Oferujemy system szkoleń i możliwość rozwoju umiejętności zawodowych

Zainteresowanych prosimy 0:
przesłanie aktualnej aplikacji CV (mile widziane zdjęcie)
na adres mailowy Aleksandra.Grobelna@the-nature-network.pl
w temacie wpisując nazwę stanowiska i Nr ref: DT/lll/2017

O nas ZAPRASZAMY NA STRONĘ www phytopharm pl
Prosimy o dodanie następującej klauzuli „Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych 
w ofercie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji, zgodnie z ustawą z dn 29.08 1997 roku 
o Ochronie Danych Osobowych (Dz. U Nr 133 poz. 883) Informujemy, ze skontaktujemy się tylko z wybranymi 
osobami Nadesłanych dokumentów nie zwracamy

Jarocińska Fabryka Obrabiarek S.A. 
w Jarocinie

OGŁASZA NABÓR

U C Z N IÓ W
DO N A U K I Z A W O D U

w roku szkolnym 2017 /  2 018  w zawodach:

OPERATOR OBRABIAREK SKRAWAJĄCYCH
CYKL KSZTAŁCENIA 3 LETNI

Program kształcenia przygotowuje do obsługi maszyn konwencjonalnych 
(tokarki, frezarki, szlifierki, wytaczarki) oraz maszyn CNC - sterowanych 

numerycznie oraz centr obróbczych.

MECHANIK - MONTER MASZYN I URZĄDZEŃ
CYKL KSZTAŁCENIA 3-LETNI

Program kształcenia przygotowuje do samodzielnej pracy montera części 
maszyn, zespołów i podzespołów, pozwala na nabycie umiejętności naprawy 

i konserwacji maszyn i urządzeń.

Firma gwarantuje:
• praktyczną naukę zawodu,
• wynagrodzenie za każdy miesiąc nauki wg obowiązujących przepisów
• dokształcanie teoretyczne w ZSzP Nr 2 w Jarocinie,

PRACA • PRACA • PRACA • PRACA * PRACA

„ B IR E X ”
FIR M A  U SŁU G O W O -H A N D LO W A

zatrudni:

KIEROWCÓW  
KAT. C + E

Wymagania: prawo jazdy kategorii C + E , wszystkie 
dokumenty wymagane w zawodzie kierowcy, karta kierowcy 

Zainteresowane osoby prosimy o kontakt 601 566 947

OPERATORA
KOPARKO-ŁADOWARN

prawo jazdy kategorii C + E  będzie dodatkowym atutem  
Zainteresowane osoby prosimy o kontakt 605 321 322

Osoby zainteresowane prosimy o kontakt: * 
BIREX Firma Usługowo Handlowa, ul. Poznańska 26, 

63-200 Jarocin, w godz. 7.00\ 1 5.00 '

Firma
Usługi Dźwigowe 
PAZOŁA 
z Rawicza

za tru d n i:
■ operatorów  żurawi 

samojezdnych
■ kierowców  

samochodów 
ciężarowych  
oraz KAT C+E

K o n tak t te le fo n ic zn y  
60 5  4 4 7  3 6 4

W R Z E Ś N IA
poszukuje pracowników 

na stanowiska:

* T O K A R Z

-  FREZER

-  S P A W A C Z

• O P ER A TO R  
W Y P A L A R K I 
P L A Z M O W E J

■ ŚLU SAR Z 
-M O N T A Ż Y S T A

WYMAGANIA:
- odpowiedzialność 

i zaangażowanie
- gotowość do pracy

w systemie zmianowym
- mile widziane 

doświadczenie
na podobnym stanowisku

- może być emeryt/rencista

OFERUJEMY:
- stabilne zatrudnienie

w firmie istniejącej na rynku 
od ponad 25 lat

- po okresie próbnym praca 
w oparciu o umowę o pracę

- praca na nowoczesnych 
maszynach

- możliwość podnoszenia 
kwalifikacji zawodowych

PRZYJM IEM Y
MĘŻCZYZN I KOBIETY 
DO PRZYUCZENIA 

DO ZAWODU
CV prosimy przesyłać na adres 

biuro@rolnnus.com.pl
składać osobiście w siedzibie 
firmy przy ul. Akacjowej 6 

we Wrześni, w godz. 8.00-16.00.

http://www.opracy24.pl
mailto:rekrutacja@gtc.pl
http://www.izolacja-jarocin.pl
mailto:Aleksandra.Grobelna@the-nature-network.pl
mailto:biuro@rolnnus.com.pl
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Firma ZALMET Spółka z o.o. 
Zalesie IB

zatrudni pracowników na stanowiska:

Śl u s a r z

ŚLUSARZ-SPAWACZ

LAKIERNIK KONSTRUKCJI 
STALOWYCH

Oferty składać w siedzibie firmy, 
telefonicznie 

(62 ) 7 4 7  21 95  
lub e-mail info@zalmet.pl

PRODUCENT NAKRYĆ GŁOWY DLA DZIECI

jnrlhs®
K ich  fashion

z a t r u d n i

DZIEWIARZA
do obsługi maszyny dziewiarskiej STOLL

z możliwością przyuczenia do zawodu
oraz

osobę komumikatywną, solidną i am bitną na stanowisko

PRZEDSTAWICIELA
HANDLOWEGO

Oferujemy atrakcy jn e  w ynagrodzenie

Jeśli jesteś zainteresowany wyślij nam swoje CV, 
przyjdź do nas lub zadzwoń.

Jamiks Kids Fashion Sp. z o.o. Sp. K. 
ul Wrocławska 117A, 6 3 -2 0 0  Jarocin, tel. 602  4 1 2  6 54

PRACUJ PRZY PAKOWANIU I KOMPLETOWANIU 
ODZIEŻY W ZNANEJ FIRMIE ODZIEŻOWEJ

Miejsce pracy: Gądki koło Poznania 
Stanowisko: Pracownik /  Pracownica magazynu

Oferujemy:
•  darmowy transport
•  najwyższa stawka na magazynie
•  atrakcyjne premie oraz benefity
• stabilne zatrudnienie
•  szkolenie i wdrożenie pracownika na miejscu 

Zadania na stanowisku:
• pakowanie i sortowanie odzieży
• kompletowanie zamówienia
•  sprawdzanie stanu odzieży wracającej ze zwrotów

Zadzwoń i dowiedz się więcej: 
tei: 600 827 207 /  magazyn@ workservice.pl

II* MATERIAŁY 
a  BUDOWLANE
I I  „ W E S O Ł E K ”

Materiały Budowlane AW WESOŁEK Sp. z o. o. Sp. K. 
ogólnopolski lider w dystrybucji materiałów budowlanych 

w związku z dynamicznym rozwojem zatrudni na stanowisko:

KIEROWCA
Wymagania.

• prawo jazdy kat. C+E
• mile widziane doświadczenie w branży budowlanej
• karta kierowcy

Zainteresowane osoby prosimy o przesłanie CV i listu motywacyjnego na adres:

Materiały Budowlane AW WESOŁEK Sp. z o. o. Sp. K., ul. Składowa 14,63-041 Chocicza 
lub mailem na adres: tomaszswidurski@mbwesolek.pl

Prosimy o umieszczenie w dokumentach klauzuli. "Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych 
osobowych dla potrzeb niezbędnych dla realizacji procesu rekrutacji. (Zgodnie z ustawą z dnia 
29.08 1997 f. o ochronie danych osobowych Dz. U. Nr 133 poz 883)
Zastrzegamy sobie prawo odpowiedzi tylko na oferty zawierające powyższe wymagania.

Z A T R U D N I Ę

KIEROWCÓW
kat. C+E

Trasy międzynarodowe
Umowa o pracę

Aplikacje przesyłać na maila:
rekrutacja@arensped.pl

Tel. 502  2 4 0  7 2 9

Z A T R U D N I Ę

KIEROWCÓW
kat. B

Trasy międzynarodowe
Umowa o pracę

Aplikacje przesyłać na maila:
rekrutacja@arensped.pl

Tel. 5 1 0  124 6 2 9

Jarocińska Fabryka Obrabiarek S.A. 
w Jarocinie

Producent obrabiarek oraz maszyn i urządzeń o wieloletniej tradycji, 
w związku z rozwojem firmy w obszarze produkcji 

poszukuje kandydatów na stanowisko:

K E R O W N K  W Y D Z IA Ł U  
O B R f in a  M E C H A N IC Z N E J

OPIS STANOWISKA:
- organizacja i nadzorowanie przebiegu procesu produkcyjnego
- współudział w planowaniu procesu produkcyjnego
- inicjowanie działań oraz systematyczne doskonalenie standardów 

na produkcji w celu optymalizacji procesów obróbki skrawaniem,
- nadzorowanie terminów realizacji zleceń produkcyjnych
- dbałość o efektywną organizację czasu pracy
- bezpośredni udział w uruchamianiu nowoczesnej linii produkcyjnej

WYMAGANIA:
* preferowane wykształcenie wyższe techniczne o kierunku 

mechanicznym
- bardzo dobra znajomość zagadnień obróbki skrawaniem
- doświadczenie na podobnym stanowisku w firmie produkcyjnej
- umiejętność bardzo dobrej organizacji pracy i ustalania 

priorytetów

OFERUJEMY:
- stabilne warunki zatrudnienia
* wynagrodzenie adekwatne do posiadanych kwalifikacji
- możliwość rozwoju zawodowego

Osoby zainteresowane ofertą zapraszamy do nadesłania CV oraz listu 
motywacyjnego wraz z klauzulą zawierającą zgodę na przetwarzanie 

danych osobowych dla celów zatrudnienia, na adres Spółki: 
6 3 -2 0 0  Jarocin, ul. Zaciszna 14 lub e-mail: rekrutacja@jafo.com.pl

Nadesłanych dokumentów nie zwracamy.
Informujemy, że kontaktujemy się z wybranymi kandydatami.

Z A T R U D N I Ę

SPEDYTOR
DO PRZYUCZENIA

Wymagana 
dobra znajomość 

języka obcego 
Preferowane: angielski, 

n iem iecki, francuski

Tel. 5 1 8  7 7 8  9 7 8

PYLON
A U D I O

Z A T R U  D N I  MY

MONTERA
GŁOŚNIKÓW

WYMAGANIA:
- precyzja, duże zdolności manualne
- samodzielność, zaangażowanie
- umiejętność lutowania
- wiek do 30 lat

Kontakt tel. 664 972 662, do 17.00 
e-mail biuro@pylonsa.pl

PRACOWNIKA
PRODUKCJI
DRZEWNEJ

WYMAGANIA:
- dokładność, zaangażowanie, samodzielność
- wiek do 30 lat

Kontakt tel 665 384826 , do 17.00 
e-mail biuro@pylonsa.pl

OFERUJEMY
- jednozmianowy tryb pracy
- atrakcyjne wynagrodzenie
- miejsce pracy Jarocin

KLAFS - W IODĄCY W EURO PIE PRO DUCENT SAUN, SPA&W ELLNESS

POSZUKUJE OSOBY NA STANOWISKO:

POSADZKARZ/
SZPACHLARZ

Od kandydatów oczekujemy: Oferujemy:

• umiejętności obsługi maszyn 
do obróbki drewna,

• praktycznej znajomości 
rysunku technicznego

• odpowiedzialności
• samodzielności

• zatrudnienie w oparciu 
o umowę o pracę

• wysoki standard socjalny
• pracę w stabilnej firmie 

o ugruntowanej pozycji 
na europejskim rynku

• możliwość podnoszenia 
kwalifikacji zawodowych

JESTEŚ ZAINTERESOWANY? WYŚLIJ SWOJE CV I LIST MOTYWACYJNY Z DOPISKIEM 
„P O S AD ZK AR Z" NA ADRES: KLAFS SP. Z 0 .0 .  | BAGATELKA 2 | 6 2 -3 2 0  M IŁO SŁAW  | 
E - M A I L :  R E K R U T A C J A @ K L ' A F S . P L  | T E L .  6  1 4 3 8  3 9  3 7

KLAFS
M Y S A U N A  A N O  S PA

KLAFS - W IODĄCY W EUROPIE PRO DUCENT SAU N , SPA&W ELLNESS

Z A T R U D N I

STOLARZY
Oferujemy:

• zatrudnienie w oparciu 
o umowę o pracę

• wysoki standard socjalny
• pracę w stabilnej firmie 

o ugruntowanej pozycji 
na europejskim rynku

• możliwość podnoszenia 
kwalifikacji zawodowych

JESTEŚ ZAINTERESOWANY? WYŚLIJ SWOJE CV I LIST MOTYWACYJNY Z DOPISKIEM 
„S TO LA R Z” NA ADRES: KLAFS SP. Z 0 .0 .  | BAGATELKA 2 | 6 2 -3 2 0  M IŁO SŁAW  | 
E - M A I L :  R E K R U T A C J A @ K L A F S . P L  | T E L .  6 1 4 3 8  3 9  3 7

KLAFS
M Y  S A U N A  A N D  S P A

Od kandydatów oczekujemy:

• umiejętności obsługi maszyn 
do obróbki drewna,

• praktycznej znajomości 
rysunku technicznego

• odpowiedzialności
• samodzielności

KLAFS - W IODĄCY W EURO PIE PRO DUCENT SAUN, SPA&W ELLNESS

Z A T R U D N I

ŚLUSARZY
Od kandydatów oczekujemy:

• umiejętności szpachlowania 
i tynkowania

• zaangażowania w powierzone 
obowiązki

• praktycznej znajomości 
rysunku technicznego

• chęci rozwoju i nauki
• odpowiedzialności
• samodzielności

Oferujemy:

• zatrudnienie w oparciu 
o umowę o pracę

• możliwość podnoszenia 
kwalifikacji zawodowych

• pracę w stabilnej firmie 
o ugruntowanej pozycji 
na europejskim rynku

• wysoki standard socjalny
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4 pow ody, które spraw ią, źe
ODCHUDZANIE

będzie przyjemne i skuteczne
Niestety często podejmowane 

na własną rękę próby zrzucenia 
zbędnych kilogramów kończą się 
fiaskiem. Powody bywają różne 
- od niesmacznych i skomplikowa
nych posiłków, przez niewłaściwie 
dopasowany jadłospis, na braku 
oczekiwanych efektów kończąc. 
Skutkuje to tym, że odchudzanie 
jest postrzegane przez nas jako 
uciążliwy proces, a wcale nie musi 
tak być. Pytamy więc dietetyka 
Darię Gołembiewską z Centrum 
Dietetycznego Naturhouse o 4 po
wody, dzięki którym dieta będzie 
przyjemnością
1. Zadbaj o silną motywację Opie
ka dietetyka na cotygodniowych 
spotkaniach kontrolnych jest gwa
rancją skuteczności i bezpieczeń
stwa prowadzonej kuracji. - Na 
w izy ta ch  m o n ito ru ję  p rz e b ie g  
odchudzania, sprawdzam efekty  
oraz w raz ie  po trze b y  w prow a
dzam  odpow iedn ie  m ody fikac je  
w ja d ło sp is ie  z uw zg lędn ien iem  
oczekiwań pacjen ta  - mówi die
tetyk - Zauważam, że widoczne 
z tygodnia na tydzień efekty m o
tyw ują  do kon tynuow ania  w a lk i 
o szczupłą sy lw etkę .
2. Naucz się zdrowych nawyków 
żyw ien io w ych N ajb ard zie j po
wszechną przyczyną efektu jo-jo 
po odchudzaniu jest powrót do 
dawnych nawyków żywieniowych.- 
Jako d ietetyk Naturhouse podczas 
całego okresu trwania kuracji prze
kazu ję  cenną w iedzę na tem a t

właściwego sposobu odżywiania, 
aby po zakończonym procesie pa 
c je n t n ie pow róc ił do wagi sprzed  
diety. Edukacyjny aspekt kuracji 
Naturhouse umożliw ia utrzymanie  
osiągniętych efektów - mówi Daria 
Gołembiewską.
3 . Daj sobie możliwość wyboru
Kuracje Naturhouse są odpowied
nio zbilansowane i pełnowartościo
we. - Dieta Naturhouse daje dużą 
swobodę wyboru spośród zdrowych 
posiłków. D zięki tem u jemy to na 
co mamy ochotę, stosując się do 
ogólnych zaleceń dietetyka. Ta

kie wdrożenie zdrowych zasad ży
w ienia p rocen tu je  w przyszłości 
i  n ie kojarzy nam się z dietą pełną  
wyrzeczeń - przekonuje dietetyk. 
Chudniesz jedząc zdrowe i smacz
ne posiłki.
4 . Pomyśl co zyskasz, a nie ile 
Cię to będzie kosztowałoRedukcja
wagi wpływa pozytywnie zarówno 
na Twoje zdrowie, jak i samopo
czucie. Każdy utracony kilogram 
to kolejny powód do uśmiechu.
- N ic  n ie cieszy tak, ja k  ubrania, 
które stają się luźniejsze i  sylwet
ka, która nabiera  odpow iedn ich  
kształtów. U tra ta  k ilogram ów  to 
wzrost energii i  znaczna poprawa  
samopoczucia - zauważa dietetyk 
Daria Gołembiewską.Próbowałaś 
już wszystkiego i nie wierzysz, że 
kolejna próba odchudzania za
kończy się sukcesem? Przyjdź do 
Naturhouse i przekonaj się, że od
chudzanie może być trwałe i przy
jemne! Zaufało nam już 6 .5 0 0 .0 0 0  
osób na całym świecie. Oni spełnili 
swoje marzenie o szczupłej sylwet
ce - odważ się i Ty! Umów się na 
wizytę do dietetyka i dowiedz się 
jak zdrowo i skutecznie pożegnać 
nadwagę. Zapraszamy do Centrum 
Dietetycznego Naturhouse:

Jarocin, ul. Śródmiejska lO a
tel. 790 -878-000  
Godziny otwarcia:

Poniedziałek, Wtorek, 
Czwartek: 1 1 .0 0 - 19.00  

Środa, Piątek: 8 .00  - 16.00 JAROCIN, ul. Warciana 58, tel. 601-901 710 
www.brukarstwojarocin.com

PERGOLE • ZALUZJE FASADOWE • MARKIZY • REFLEKSOLE

D o o rszuk

http://www.jarocinska.pl
http://www.brukarstwojarocin.com
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POWIAT ► JAROCIN

Oddadzą pieniądze 
na zajęcia 
pozalekcyjne 
i schroniska?
J  Niewykluczone, że radni powiatowi unieważnią  
u c h w a łę  w sp ra w ie  c o fn ię c ia  d o ta c j i d la  
niepublicznych placówek, które prowadzą zajęcia 
pozalekcyjne dla dzieci i młodzieży oraz schroniska 
m łodzieżow e.

D ecyzja o cofnięciu  do tacji, 
które m iałoby  n a s tąp ić  w m a r
cu, w zbudziła wiele kontrowersji 
i krytycznych komentarzy nie tylko 
wśród samorządowców, ale i osób, 
które są  zaangażow ane w d z ia 
łalność niepublicznych placówek. 
O sprawie pisaliśmy w 8 . num erze 
„Gazety Jarocińskiej”. - Jeśli cof
niecie pieniądze na to schronisko, 
spowodujecie, że nasza szkoła będzie 
zagrożona. Tam je s t około setki m a
łych dzieci, które, je ś li zabraknie tej 
pomocy, będą m iały problem . ( ...)  
Czy kiedy m y umrzemy, wy będziecie 
m ieć poczucie dobrze spełnionego 
publicznego  o b o w ią zku ? - py ta ł 
w bardzo  em ocjonalnych w ystą
pieniu w czasie posiedzenia rady 
powiatu Maciej M azurek, członek 
zarządu Stowarzyszenia „Rodzina
- Szkoła - G m ina”, które prowadzi 
Szkolne Schronisko M łodzieżowe 
w Roszkowie.

Przeciwko w ycofaniu fu n d u 
szy, jako jedyny z nowej koalicji 
rządzącej pow iatem , zagłosow ał 
Karol M atuszak z klubu radnych 
Polskiego Stronnictwa Ludowego. 
Apelował, aby - jeśli już  - zrobić to 
od przyszłego roku.

P o d o b n eg o  zd an ia  je s t Jan  
Grzesiek, prezes Stow arzyszenia 
G im nazjum  2 0 0 0 , które prowadzi 
Niepubliczne Gim nazjum  w G oli
nie, radny Sejmiku Województwa 
Wielkopolskiego z ramienia PSL-u.
- Nie chciałbym ingerować w decyzje 
rady pow iatu, ale m oim  zdaniem  
powinna wrócić do tem atu. Zaszła  
jakaś daleko idąca, szybka decyzja. 
Nie wiem, dlaczego akurat tą sprawą 
zajęło się starostwo na początku  (po 
zmianie władzy - przyp. red.), skoro 
ju ż trwa rok budżetowy. Nie wiem też, 
czemu m ają służyć te oszczędności. 
Gdyby to było, że przekazują na rzecz

POWIAT

innych środowisk, to m ożna by było 
uznać za zasadne, ale zabieranie  
dla sam ego zabierania to nie je s t 
zasadne. Wszyscy zabiegamy o zwięk
szanie środków zwłaszcza na takie 
cele - stwierdza Grzesiek. - Z  m o
jego doświadczenia w prowadzeniu 
niepublicznego g im nazjum  m ogę 
pow iedzieć, że zawsze popieraliśm y 
zajęcia pozalekcyjne dla uczniów - 
dodaje.

Jego  zdan iem  radn i pow ia
towi m ają jeszcze czas, żeby się 
z kontrowersyjnej decyzji wycofać. 
- Dla wspierania inicjatyw lokalnych 
rada pow iatu pow inna zw eryfiko
wać tę decyzję. Będę w tej sprawie 
rozm aw ia ł z radnym i P olskiego  
Stronnictw a Ludowego. Zobaczę, 
ja k ie  są ich argum enty i ja k ie  są

m echan izm y przyznaw ania  tych  
środków, bo przyznam  szczerze, że 
ich nie znam , ale będę nam aw iał 
do zm iany decyzji. Trzeba iść w kie
runku wspierania inicjatyw lokalnych 
i przysparzać im  środków finanso
wych, a nie umniejszać. Wypełniamy 
w ten sposób nasz obowiązek dbania 
o lokalne środowisko - podkreśla 
radny sejmiku.

Radna powiatowa z klubu PSL 
Bronisława Włodarczyk przyznaje, 
że sp raw a cofn ięcia  do tac ji nie 
je s t o s ta te czn a . - Ja n ie je s tem  
przeciw na, bo dzieciakom  trzeba  
pom óc. Chciałabym  tylko wiedzieć, 
uczniowie ja kich  szkó ł na te zajęcia  
uczęszczają. Jeśli okaże się, że je s t 
chociażby po połowie uczniów szkół 
podstaw ow ych i ponadgim nazjal-

nych, to uważam , że pow inny one 
być finansow ane po  połow ie z kasy 
gm iny Jarocin i pow iatu - podkre
śla była dyrektorka jarocińskiego 
liceum . B ronisław a W łodarczyk 
czeka na  posiedzen ie  p o w ia to 
wej komisji edukacji. - Będę w nio
skow ała o przedstaw ienie w szyst
kich tych inform acji - zapow iada 
radna Włodarczyk.

S ta ro s ta  ja ro c iń sk i T eodo r 
G robelny (klub radnych PSL -u) 
przyznaje, że jeśli chodzi o d o 
tacje do sportow ych zajęć p o za 
lekcyjnych nie m iał w ątpliw ości 
w głosowaniu nad cofnięciem fi
nansow ania z pow iatu. - Przede 
w szystkim  dlatego, że dotyczyło to 
zajęć nie tylko  w naszych szkołach, 
ale i w podstaw ow ych  (o rganem  
prow adzącym  jest gm ina - przyp. 
red.). Będziem y to w ja k iś  inny spo
sób rekom pensow ać sportow com  
z naszych szkół - deklaruje w łodarz 
powiatu. - Wątpliwości m iałem  przy 
schroniskach. D latego zapropono
wałem, żeby jednak  w pięćdziesięciu  
procentach dotow ać te jed n o stk i. 
Trzeba docenić to, że ludzie pracują
cy w schroniskach robią to społecznie 
i ten wysiłek m usim y docenić. D late
go na pewno jeszcze będzie dyskusja. 
Przyjrzymy się dokładnie tym  pod
m iotom  i będziemy rozmawiać. Roz
ważymy decyzję, co dalej - zapewnia 
Grobelny.

Niewykluczone, że w tej sprawie 
zostan ie  zw ołana nadzw yczajna 
sesja rady powiatu. -A jeśli nie nad
zwyczajna, to poczekam y z decyzją 
do następnego posiedzenia zapla
nowanego w kalendarzu - inform u
je osoba zw iązana z powiatowym 
sam orządem .

ANNA KONIECZNA 
współpraca Sebastian Matyszczak

Rodzinna promocja 
na basenie

Ponad 5 tysięcy osób skorzystało z pro
mocyjnych cen biletów na jarociński basen.

Ulgi w opłatach były możliwe dzię
ki kam panii profilaktycznej „R odzina 
na b asen ie”, k tórą  od 28 stycznia do 
12 lu tego realizow ała spółka Ja roc in  * 
Sport z dofinansow aniem  z G m innego 
Program u Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciw
działania Narkomanii. - Celem kam pa
n ii była poprawa relacji rodzinnych oraz 
ochrona dzieci i m łodzieży przed różnymi 
zachowaniam i ryzykownymi, w tym sięga
niem  po alkohol, narkotyki oraz zachowa
niam i behawioralnymi, takim i ja k  internet 
- podkreśla Przemysław Musielak, prezes 
spółki Jarocin Sport. (ann)

1 5  t y s i ę c y
to ogólna liczba osób, które 
skorzystały z oferty jarocińskiego 
aquaparku w czasie tegorocznych ferii 
zimowych

5 0  t y s .  z ł
spółka Jarocin Sport otrzymała 
z budżetu gminy Jarocin na realizację 
programu „Rodzina na basenie"

8  z ł
kosztowały bilety ulgowe z programu 
„Rodzina na basenie" (poza 
programem 24 zł - przyp. red.)

o d  2 0  d o  3 0  z ł
za godzinę kosztowały bilety rodzinne 
(powyżej 3 osób) (poza programem 
33 - 52 zł-przyp. red.) *

t

Szef ludowców spędził u nas cały dzień
Prezesowi W ładysław ow i 
Kosin iakow i-Kam yszow i 

w czasie w izyty na terenie 

pow iatu ja rocińskiego 

towarzyszyło kilku innych 
po lityków PSL-U: posłanka 

Andżelika Możdżanowska, 

europoseł Andrzej Grzyb, 

w icem arszałek województwa 
w ielkopolskiego Krzysztof 

G rabowski, radny Sejm iku 

W ojewództwa W ielkopolskiego 
Jan Grzesiek, szefowie 
ja roc ińsk ich  s truk tu r PSL 
- Karol M atuszak i M arcin 

Półrolniczak oraz wówczas 

kandydatka na radną Rady 
I  M iejskie j Jarocina Katarzyna 
1 Szymkowiak. ■

W czasie pobytu w Rusku Władysław Kosiniak-Kamysz zwiedził budynek miejscowej Szkoły Podstawowej i spotkał się z dziećmi

Władysław Kosiniak-Kamysz, pre- 
*es Polskiego Stronnictwa Ludowego, 
Minister pracy i spraw społecznych 
w rządzie D onalda Tuska odwiedził 
w miniony piątek powiat jarociński.

Program wizyty był bardzo napięty. 
S?ef ludowców przyjechał do Jarocina 
już w czwartek wieczorem. Wtedy od 
było się pierwsze, kameralne spotkanie 
7 czołówką jarocińskich działaczy ludo- 
^yęh w restauracji w Klęce. Kosiniak-

Kamysz nie ukrywał, że jego obecność 
jest związana z poparciem kandydatki 
w wyborach uzupełniających do Rady 
Miejskiej Jarocina Katarzyny Szymko
wiak, która należy do PSL-u.

Dzień później - w piątek - odbyło 
się drugie spotkanie w szerszym gro
nie. W sali nad restauracją „Klubowa” 
na zaproszenie starosty jarocińskiego 
Teodora G robelnego (PSL) zebrali 
się działacze ludowi i sam orządow 

cy z gmin powiatu jarocińskiego. Nie 
było tylko przedstawicieli jarocińskiego 
magistratu.

Kosiniak-Kamysz mówił o bieżą
cej polityce i decyzjach rządu, które 
jego zdaniem ograniczają kompetencje 
sam orządu. - Odbywa się niszczenie 
małych ojczyzn, rozbiór samorządowej 
Polski - mówił były minister. - Boję się
0 powiaty, bo w świetle tego, co się dzieje
1 co jest zapowiadane, ich przyszłość stoi

pod znakiem  zapytania - dodał. Przy
znał, że PSL rozpoczyna kampanię do 
wyborów samorządowych, które mają 
się odbyć jesienią 2018 roku.

Później w budynku przy ul. Po
znańskiej 2 (w sąsiedztwie Spichlerza 
Polskiego Rocka) odbyło się otwarcie 
biura poselskiego Andżeliki M ożdża- 
nowskiej. Przy okazji były m inister 
zwiedził festiwalowe muzeum i obejrzał 
siedzibę Banku Spółdzielczego.

Stamtąd wszyscy udali się do Ruska 
(gm. Jaraczewo), gdzie w ramach akcji 
„Drzewo dla Polski” (przedsięwzięcie 
jest odpow iedzią na nowe przepisy 
pozwalające wycinać drzewa bez po
zwolenia - przyp. red.) posadzili dąb.

K olejnym  punktem  pobytu lu 
dowców była wizyta w Salezjańskiej 
Placówce Opiekuńczo-W ychowawcy 
Dom Wspomożycielki w Dobieszczyź- 
nie (gm. Żerków). (ann)

http://www.jarocinska.pl
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ROZSIEWACZE DWUTARCZOWE WŁÓK! ŁĄKOWO-POLOWE I|  AGREGATY UPRAWOWO-SIEWNE \| ŁADOWACZE TUR Z ZURO-RAMKĄ \ OWIJARKIBEL

6001 - 3 700 zł, 8001 - 3 900 zł, 1.0001 - 4.200 zł, 
1 2001 - 4 400zt, OCYNKOWANE +  200 zł. 

PLANDEKA +  HYDRAULIKA GRATIS!!!
+  W0M lub nawóz na 5ha

Szerokość: 1,35 m - 1.400 zł, 2m - 1.600 zł,
3 m - 2.100 zł. 4 m R - 2.700 zł, 4 m H - 3.100 zł. 

5 m H - 4 200 zł, 6 m H - 5 500 zł, 8 m H - 7 900 zł

SPAW-MET
2.5 m - 6 500 zł, 2,7 m - 7 000 zł, 3 m - 7.700 zł

AGRO-SYSTEM:
2.5 m - 4.400 zł, 2,7 m - 4 600 zł, 3 m - 4.800 zł

TUR EURO 3 z rozdzielaczem 3-sekcyjny: łyżka 1,2 m 
+  widły 1,2 m - 6 000 zł, łyżka 1,2 m +  krokodyl 1,2 m 

- 6 900 zł, łyżka 1,2 m +  chwytak - 6.900 zł,
TURY do ciągników: C330/T-25/C360/MF/ZETOR

PRODUCENT: AGR0-MAX- 4.700 zł, 
STRUMYK -4.800 zł, ALTRO- 5 600 zł 

Stawiacz bel - 750 zł 
Folia: 50 cm - 270 zł, 75 cm - 370 zł

Tel. 500-800-106 / 500-600-106 / 500-750-443 | RATY-TRANSPORT-SERWIS, www.specagro.pl
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O L K I \ l 1 Ł \ K
► SKUP ZBÓŻ PASZOWYCH 

I KONSUMPCYJNYCH

► SKUP KUKURYDZY
I RZEPAKU

odbiór własnym transportem  
(ilość 25 ton)

► Usługi roln icze m. in.:
siew kukurydzy 

oraz buraków cukrowych

► Usługi transportowe

K o n ta k t: 7 3 0 -7 3 0 -7 2 0

Gentarala nasienna Środa Wlkp.
ul. Szarych Szeregów 2

tel. 61 285-59-30, 61 285 23-91, tel./fax 61 285-59 81

P.U.H. „KŁOS”
C E N T R A L A  N A S IE N N A
Jarocin, ul. Szubianki 19  

Tel. 6 2  7 4 7  3 4  3 4 , 5 1 3  0 2 0  2 7 3

Oferuje do sprzedaży 
m ateriał siewny zbóż jarych:

*  pszenica •  jęczm ień  
•  przenżyto •  owies •  żyto

* ziem niaki sadzeniaki *  nasiona 
kukurydzy •  buraki pastewne

•  łubiny •  groch •  nasiona traw  
i motylkowych •  nasiona warzyw

i kwiatów *  cebulki kwiatowe

Oferuje:
• Z IE M N IA K I  S A D Z E N IA K I- z  najlepszych hodowli krajowych 

i zagranicznych, duży wybór odmian.
• Z B O Ż A  JARE -  jęczmienie, pszenice, pszenżyta, owies, 

duży wybór odmian.
• N A S IO N A  K U K U R Y D Z Y  -  odmiany polskie i zagraniczne
•  N A S IO N A  T R A W -  i ich mieszanki, łąkowe i trawnikowe
• N A S IO N A  -  koniczyn i lucerny
• N A S IO N A  R O Ś L IN  S T R Ą C Z K O W Y C H  -  łubin, groch,

peluszka, wyka
• N A S IO N A  P O P L O N O W E  -  gorczyca, facelia, słonecznik, 

seradela i inne.
• N A S IO N A  R O R A K Ś W  P A S T E W N Y C H  i inne nasiona

rolnicze i ogrodnicze. Z a p r O S Z Q m y

L i
ROGOFARM

tel. 724*087-089
o-małł: rogofarm@o2 .pl 

totosfew/k Rawicza, ul 22 Stycznia 2

P M M
P i@ w \ f 5 łc

SK UP ZWIERZĄT RZEŹNYCH
• TUCZNIKÓW • MACIOR • KNURÓW 

SPRZEDAŻ WARCHLAKÓW

w m

Skup bydta 
i tuczników
powyżej 140 kg
(darmowa wycena) 

Tel. 883-993-179

SPRZEDAŻ
c,elą tbks/0”j y 1

t e l .  6 9 1  4 6 5  5 9 6 Zadzwoń! 508 223 035 lub 601450 997

Ubojnia
Skup bydła 

rzeźnego
Konkurencyjne ceny 

Gotówka
Zapraszamy do Współpracy

Teł. 6 6 3  702 2 3 8

Kożminiec 127,63-330 C 
tel 62 741-45-12.62 741 

biuro@mat-tar.pl

PROMOCJA
DREWNA OPAŁOWEGO D S © 2 D D © ® ®

G o tó w ka  lub  p rze le w

Tel.607101 119,603 031 640

SKUP MACIOR, 
KNURÓW 

I TUCZNIKÓW
Przelew 3 dni

t e l .  6 9 1  7 4 4  4 5 3  
(6 5 ) 5 7 2 -2 9 -5 4

DOBRA CENA

DANPOL
ZDZIECHOW A

KUPUJEMY
maciory i knury

Odbiór z gospodarstwa 
Płatność gotówką 

lub szybki przelew

tel. 608 439 125 
609 218 648

I U i u r o w 7
T l i t l i ś '1

Tel. 880 2 0 3 1 8 9

http://www.jarocinska.pl
http://www.specagro.pl
mailto:rogofarm@o2.pl
mailto:biuro@mat-tar.pl
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Minister: Jestem zwolennikiem 
rozwiązania związku łowieckiego

Polski Związek Łowiecki do likwidacji, 
w zam ian powołanie stowarzyszeń zrzesza
jących myśliwych - tego chciałby K rzysztof 
Jurgiel, m inister rolnictwa i rozwoju wsi.

Swoimi poglądami na temat kół łowieckich 
szef resortu rolnictwa podzielił się podczas 
targów M azurskie Agro Show w O stródzie. 
Krzysztof Jurgiel uczestniczył w konferencji, 
na k tórą przybyli licznie rolnicy z różnych 
stron Polski, zw łaszcza z woj. warm ińsko- 
-m azurskiego i mazowieckiego.

Uczestnicy spotkania mogli zadaw ać py
tania ministrowi rolnictwa. Z tej sposobności 
skorzystał Józef Karpiński, rolnik, a zarazem  
burmistrz miasta Ryn. - Pan m inister wspomniał 
o tym, że ma problemy z kołam i łowieckimi. Otóż 
pana m inistra kłopoty z kołam i łowieckim i są 
małe w porów naniu z tym i, ja k ie  m ają rolnicy. 
Wiem, ze trwają prace nad prawem  łowieckim. 
D zisiaj grunty rolników, nie pytając właścicieli

o zdanie, starostowie wydzierżawią kołom  ło
wieckim. Koła łowieckie na podstawie tej dzier
żawy żądzą się na tych terenach, nie patrząc, co 
tam  rośnie, w ja kim  stadium  rozwoju je s t dana 
uprawa i wjeżdżają na pola. Moja prośba dotyczy 
uregulowania kwestii prawa łowieckiego, mając 
na uwadze prawo własności, ja k ie  je s t zawarte 
w konstytucji RP  - powiedział w łodarz Rynu 
w woj. warmińsko-m azurskim.

M inister rolnictwa stwierdził, że jest zwo
lennikiem rozw iązania Polskiego Związku 
Łowieckiego. - Tego poglądu się nie wstydzę. 
Powinno być tak ja k  w N iem czech. Są tam  34 
stow arzyszenia, które zrzeszają dobrow olnie 
myśliwych. One bardzo dobrze działają. U nas 
je s t m onopol i instytucja, która w tym obszarze 
nie chce współpracować z resortem  rolnictwa 
- skom entował Krzysztof Jurgiel.

(red.)

Spółdzielnie mleczarskie 
są szantażowane?

Czy sieci handlow e chcą wymusić 
na spółdzielniach mleczarskich obni
żenie cen produktów  mlecznych?

Jeśli supermarkety stosują nieuczci
we praktyki handlowe - zostaną uka
rane. Tak stwierdził m inister rolnictwa 
K rzysztof Jurgiel podczas konferen
cji na targach M azurskie Agro Show 
w Ostródzie.

Andrzej Steckiewicz, rolnik i ho 
dowca bydła mlecznego z woj. warmiń
sko-mazurskiego podzielił się z szefem 
resortu rolnictwa oraz innymi zebra
nymi na sali informacją, iż „ pojawiają 
się głosy, że spółdzielnie mleczarskie 
otrzymują sms-y o tym, by obniżyć ceny 
sprzedaży  p roduk tów ”. - W iadomo,

że sieci na Zachodzie potrafią  swoich 
rolników  w spierać. Co z Uw. ustaw ą  
o sieciach handlowych ? - pytał Andrzej 
Steckiewicz.

N owa ustaw a o przew adze kon: 
traktowej, według m inistra rolnictwa 
K rzysztofa Jurgiela, m a sprawić, że 
pojawią się instrum enty, które dadzą 
możliwość karania przez Urząd Ochro
ny Konkurencji i K onsum entów  tych 
supermarketów, które stosują nieuczci
we praktyki. -Jeśli spółdzielnie m leczar
skie są szantażowane przez supermarkety, 
ta ustawa o przewadze kontraktow ej da 
pewne instrum enty i m ożliwość karania  
- zaznaczył m inister Jurgiel.

DOROTA JAŃCZAK

Nowe zasady opłat 
od rozmnożeń własnych

Już wkrótce wejdą w życie nowe prze
pisy dotyczące udostępniania materiału 
siewnego.

Rząd przyjął projekt ustawy o zmianie 
ustawy o ochronie prawnej odmian roślin, 
przedłożony przez ministra rolnictwa. 
Przewiduje on nowe rozwiązania w rela
cjach między hodowcami a posiadaczami 
gruntów rolnych w zakresie pobierania 
opłat związanych z wykorzystaniem we 

. własnym gospodarstwie do siewu matena- 
łu ze zbioru odmiany chronionej krajowym 
wyłącznym prawem hodowcy do odmiany 
(opłat od rozmnożeń własnych).

- Hodowca będzie mógł zdecydować 
o udostępnieniu wybranych przez siebie 
odmian chronionych - bez pobierania opłat 
od rozmnożeń własnych w wyznaczonym  
przez siebie okresie, np. ze względów mar-

ketingowych - informuje kancelaria premier 
Beaty Szydło.

Przewidziano również, rekomendowa
ną przez Izby Rolnicze, możliwość jedno
razowego pobierania opłat od rozmnożeń 
własnych przy zakupie kwalifikowanego 
materiału siewnego.

- Zwr)lnioru)jx>siadaczi,gnaUó\v rolnych 
z obowiązJcu przekazywania hodowcom albo 
organizacjom hodowców pisenm ej infor
macji, dotyczącej wykorzystania materiału 
ze zbioru oraz w ykreśbm  możliwość prze
prowadzenia kontroli przez hodowcę albo 
organizację ludowców u posiadaczy gruntów' 
rolnych - podaje kancelaria premier Beaty 
Szydło.

Nowelizacja ustawy wejdzie w życie po 
14 dniach od daty ogłoszenia w Dzienniku 
Ustaw. (red.)

► UMOWY Z OŚMIOMA FIRMAMI PODPISANE

Agencja dofinansuje 
utylizacje padtych 
zwierząt

Usługi utylizacyjne z do 
finansow aniem  Agencji Re
strukturyzacji i M odernizacji 
Rolnictwa, obejm ujące o d 
biór, tran sp o rt i unieszko
dliwienie padłych zw ierząt 
gospodarsk ich , św iadczyć 
będzie w tym roku na tere
nie Wielkopolski 8 firm.

Rolnicy, zanim zdecydują 
się, komu zlecą wykonanie 
usług i, pow inni zap o zn ać  
się z oferowanym i cenam i. 
Z asady  ko rzystan ia  z d o 
f in a n so w a n ia  n a  o d b ió r, 
transport i utylizację padłych 
zwierząt nie uległy zmianie

w stosunku do obow iązują
cych obecnie. O znacza to, 
że pom oc m oże otrzym ać 
producent rolny prowadzący 
gospodarstw o lub tzw. dział 
specjalny produkcji rolnej. 
Pom oc może być udzielona 
na dofinansow anie kosztów 
odbioru, transportu i uniesz
kodliwienia padłych zwierząt 
gospodarskich z gatunku: by
dło, owce, kozy, konie oraz 
świnie. Kwota, jaką ew entu
alnie będą zobow iązani za 
płacić rolnicy zależy od wieku 
i gatunku padłego zwierzęcia.

(HD)

Wykaz firm świadczących 
usługi utylizacyjne 
na terenie Wielkopolski
EKO-STOK Sp. z o.o. 
8 6 /2 7 0 - 1 1 - 4 7

PP-H HETMAN Sp. z o.o. 
5 6 /6 8 3 - 2 5 - 6 2

STRUGA SA *
5 2 /3 5 1 - 1 0 - 3 9

ZPH RAKOWSKY 
6 5 /5 7 1 - 1 7 - 2 9

SARIA POLSKA Sp. z o.o. 
1 2 /3 8 7 - 3 0 - 6 5

PROMAROL-PLUS Sp. z o.o. 
6 5 /5 4 9 - 3 2 - 9 7

JASTA Sp. z o.o.
4 4 /6 8 1 - 7 5 - 8 6

ZR-P FARMUTIL HS SA 
6 7 /2 8 1 - 4 2 - 6 1 ,  1 6 /6 2 2 - 7 0 - 5 2

Myśliwy i policjanci strzelali do byka
Ponad  800-kilogram ow y 

byk uciekł podczas rozładunku 
transportu . W obławę na roz
juszone zwierzę zaangażow ano 
kilkanaście osób . D o b u h a ja  
strzelali myśliwy i policjanci, 
k tó rzy  zo s ta li p o tu rb o w a n i 
w trakcie p róby un ieszkod li
wienia go.

Zw ierzę uciekło p o d czas 
rozładunku  tran spo rtu  w za 
kładzie mięsnym. Nowomiejscy 
policjanci otrzymali zgłoszenie 
od pracownika ubojni. Rozju
szonego byka odnaleziono w le- 
sie niedaleko Miąskowa. - W ie
sie zawsze je s t trudno ubić takie 
zwierzę. N ie stało, tylko latało  
rozwścieczone. Ja zastrzeliłem . 
Oczywiście, że się bałem. Strach 
zawsze je s t - mówi jedna z osób 
uczestniczących w obławie na 
buhaja. Nie chce jednak  roz
mawiać o sprawie, a po szcze
góły odsyła do policji. - Pierw
sze strzały do agresywnego byka 
oddał m yśliwy. S trza ły jed n a k  
nie pow aliły zw ierzęcia, które  
w dalszym  ciągu zagrażało życiu 
i zdrowiu interw eniujących łu 
dzi. B lisko tonowy kolos ruszył 
najpierw  na myśliwego, później

na policjantów, którzy, by uniesz
kodliw ić niebezpieczne zwierzę, 
oddali kilkanaście strzałów z bro
ni służbowej. Zwierzę padło, jed 
nak wcześniej zdążyło poturbować 
fu n kcjo n a riu szy  - re lacjonuje  
mł. asp. Edyta Kwietniewska, 
rzeczn ik  p rasow y  K om endy 
Powiatowej Policji w Środzie 
Wielkopolskiej.

•Na szczęście policjanci nie 
odnieśli pow ażnych obrażeń. 
Jakie są procedury w tego typu 
zdarzeniach? - Szczerze mówiąc 
na dzień dzisiejszy nie m a roz
w iązania praw nego. N ajlepiej 
byłoby używ ać broni Palm era. 
Ta sytuacja była na tyle niebez
pieczna, że żaden m yśliw y czy 
osoba przeszkolona do obsługi 
broni nie podszedłby do tego zwie
rzęcia na odpowiednią odległość. 
W zw iązku z  tym  m usiała  być 
wykorzystana długa broń. To był 
bardzo duży i agresywny byk. N ie 
m am y takich dośw iadczeń ja k  
kowboje amerykańscy. Zupebiie 
byłoby inaczej, ja kb y  był odpo
wiedni sprzęt - sam ochód, któ 
rym  m ożna by podjechać do tego 
byka. Ponieważ on mógł stanowić 
zagrożenie dla ruchu kołowego

i ludzi i nie było wyjścia, trzeba 
było reagować. Strzał z dość dużej 
odległości przy ruszającym  się 
agresywnym zwierzęciu wymaga ** 
dużego dośw iadczenia, którym  
w ykazał się a ku ra t ten m yśli
wy. Tylko że dopiero po drugim  
strzale udało się unieruchom ić 
tego byka. W m om encie kiedy  
bliżej podszedł, zw ierzę dosta
ło nowej siły i ruszyło na ludzi. 
Było- trochę braw ury ze strony 
asystującej policjantki, ale póź
niej ten policjant, który urato
wał koleżankę, to zachow ał się 
wręcz bohatersko - mówi D a
riusz K arczewski, Pow iatow y ^  
Lekarz W eterynarii w Środzie 
Wielkopolskiej.

Podkreśla, że w ekstrem al
nych w arunkach m ożna sko
rzystać z uprzejm ości m yśli
wych przy unieszkodliw ianiu 
zw ierząt gospodarskich. Jego 
zdan iem  w om aw ianej sy tu 
acji nie było błędu ludzkiego.
- Było trochę pechowo, dopie
ro trzecia  ku ła  doprow adziła  
do śm ierci. Wszystko odbyło się 
zgodnie z  praw em  - zaznacza 
lekarz.

(era)

http://www.jarocinska.pl
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Grabarz „opitoft" drzewa przy cmentarzu
Mieszkańcy W itaszyc są 

oburzeni tym, w jaki sposób 
zostały przycięte drzewa przy 
nowym cm entarzu. Ich zda
niem „niewiele z nich zosta
ło”.

- Ja n ie rozum iem  tego 
obcinania drzew na cm enta
rzu, że zostają sam e pnie. Jak  
to jest, ci ludzie nie potrafią  
tego robić? Te fo rm y są ja 
kieś nienorm alne? N ie dość, 
że Jarocin je s t cały zdew a
stowany, to jeszcze na cm en
tarzu w W itaszycach zostały 
sam e „ogigle” - denerw uje 
się m ieszkanka W itaszyc.
- Wszystko jest opitobne. To są 
i klony, i lipy. One ju ż  raz były 
tak obcięte i ksiądz m iał z tego 
powodu kłopoty. Te drzewa się 
ledwo co odrodziły, a oni ju ż  
je  obcinają z powrotem . Jak  
rozmawiałem  z sąsiadam i, to 
każdy je s t zbulwersowany tym, 
co się dzieje - twierdzi kobieta.

Ksiądz prałat Stanisław  
Szym ański, proboszcz p a 
rafii w W itaszycach nie jest 
skory do rozmowy na tem at 
przycinania drzew. - Jak się 
pani na tym nie zna, to niech 
się za to nie bierze - stwierdza.
W yjaśnia, że drzewa przyci
nał grabarz. - Normalnie, piłę 
wzięliśmy i cięliśmy. Grabarz 
to ciął. Proboszcz zapewnia, 
że pracownik zajm ujący się 
cmentarzem zna się na przy
cinaniu drzew i wiedział, co 
robi. - Tym drzewom nic nie 
zagraża. Absolutnie - podkre
śla ks. prałat Szymański i nie 
chce odpow iadać na dalsze 
pytania.

ANNA KONIECZNA

Ustawa o ochronie przyrody
Art. 8 7 a . 1. Prace ziem ne oraz inne prace wykonywane 
ręcznie, z wykorzystaniem sprzętu mechanicznego lub 
urządzeń technicznych, wykonywane w  obrębie korzeni, 
pnia lub korony drzewa lub w  obrębie korzeni lub pędów  
krzewu, przeprowadza się w  sposób najmniej szkodzący 
drzewom lub krzewom.
2 . Prace w obrębie korony drzewa nie mogą prowadzić 
do usunięcia gałęzi w  w ym iarze przekraczającym 3 0 %  
korony, która rozwinęła się w całym  okresie rozwoju 
drzewa, chyba że m ają na celu:
1) usunięcie gałęzi obumarłych lub nadłamanych;
2 ) utrzymywanie uformowanego kształtu korony drzewa;

M A R Z E N A  JE L E N IE W S K A -JA N K O W S K A
inspektor nadzoru prac w drzewostanie z gminnej spółki - Jarocińskiego Funduszu Poręczeń Kredytowych

Zgodnie z prawem prace w obrębie korony drzewa 
nie mogą prowadzić do usunięcia gałęzi w  wy
miarze przekraczającym 3 0 %  korony. W  wielu 
przypadkach drzewa są obcinane - jak mówią 
w  swoim żargonie eksperci - na firlejek*. Trudno 
się nie zgodzić z takim określeniem, patrząc na 
to, co zostaje z tych drzew.
Nieprawidłowe cięcia skutkują nie tylko oszpece
niem drzewa, ale w  konsekwencji jego powolnym 
obumieraniem. Skutki takich działań odczujemy 
my - mieszkańcy. Przecież drzewa są szczególnie 
ważnym elementem środowiska miejskiego, nie 
tylko ze względu na pozytywny wpływ na m i
kroklimat, ale też estetyczny odbiór przestrzeni 
miejskiej. Dlatego prace polegające na ich pie

lęgnacji muszą być prowadzone z umiarem. Nie 
niszczmy drzew!
Pamiętajmy, że każde cięcia techniczne (oprócz 
cięć sanitarnych - przyrodniczych) osłabiają drze
wa, skracają ich żywotność lub przyczyniają się 
do obumierania. Niektóre błędy są równoznaczne 
ze zniszczeniem drzewa, ale pociągają za sobą 
konsekwencje prawne.
Ustawa o ochronie przyrody reguluje zasady, w jaki 
sposób drzewa powinny być przycinane. Zgodnie 
z jej przepisami nieodpowiednie przycięcie drzewa 
oznacza jego uszkodzenie lub nawet zniszczenie, 
za co grożą kary od kilku do nawet kilkudziesięciu 
tysięcy złotych. Ukarani mogą być właściciele 
nieruchomości, na których.stoi drzewo.

*firlejek - w gwarze poznańskiej drewniany przyrząd do mieszania płynów i substancji sproszkowanych; mątewka

► Kontakt z inspektorem nadzoru 
prac w drzewostanie Marzeną 
Jeleniewską-Jankowską jest możliwy 
w biurze zespołu ds. rewitalizacji 
JFPK, ul. T. Kościuszki 15a 
(II piętro) i telefonicznie pod 
numerem 5 1 6 -1 6 8 -9 5 3 . Oferta 
doradztwa i nadzoru jest skierowana 
do osób, które zlecają lub wykonują 
prace przy drzewach i krzewach: 
sadzenie, cięcie, leczenie, zabiegi 
w koronach, zabiegi w systemach 
korzeniowych, wzmacnianie 
mechaniczne, przesadzanie, 
diagnozowanie stanu zdrowotnego, 
usuwanie części nadziemnych 
i systemów korzeniowych, inne 
zabiegi pielęgnacyjne.

JARACZEWO

- M usim y zm ierzyć się z tą kw e
stią , bo je ś li sam i tego nie zrobim y 
w najbliższym  czasie, to i tak zrobi to 
za nas wojewoda - przyznaje Roman 
Skrzypczak, przew odniczący  rady 
gminy w Jaraczewie, który nadzoruje 
prace zw iązane z w drażaniem  w ży
cie tzw. ustaw y dekom unizacyjnej 
obowiązującej w Polsce od kwietnia 
ubiegłego roku.

W  przypadku Jaraczew a chodzi 
tak napraw dę o zm ianę nazwy tylko 
jednej ulicy - 22 Lipca. D ata  sym bo
lizująca rocznicę ogłoszenia M anife
stu Polskiego Komitetu Wyzwolenia 
N arodow ego w 1944 roku była jed 
nocześnie jednym  z najważniejszych 
świąt państwowych w czasach PRL.

- To praw da, m usim y zm ierzyć  
z tym  problem em , jed n a k przyznam , 
że sam  m am  pewne wątpliwości, je ś li 
ckodzi o reperkusje wywołane zm ia
nam i - komentuje D ariusz Strugała, 
burmistrz Jaraczewa. O  co konkretnie 
chodzi? - N a stronach Instytutu Pa
m ięci Narodowej m ożna zapoznać się 
z informacjami, według których zm iana 
nazwy ulicy nie będzie wymuszała na 
m ieszkańcach wymiany dokum entów. 
Być m oże tak jest, sam  jednak widzę 
inne niedogodności. Na tym  terenie są 
rip. także trzy zakłady, które prowadzą 
działalność gospodarczą. Co z nim i?  
Czy tu  także n ie będzie problem ów  
związanych z adresem ? - zastanaw ia 
się S trugała. Jak dodaje po chwili, 
wątpliwości jest znacznie więcej. -Jak  
rozwiązane zostaną kw estie zw iązane

Będą zmieniać nazwę ulicy, 
ale obawiają się problemów
2  Gm ina szykuje się do zmian na ul. 22 Lipca. Wszystko w związku z tzw. ustawą  
dekomunizacyjną, która nakazuje likwidację wszelkich pozostałości po minionym  
ustroju. Pom ysł na now ą nazwę już jest, ale... są też pewne obawy.

i

z np. dostarczaniem poczty? My możemy 
się oczywiście z  nią dogadać, jednak  
listonosz m oże nie wiedzieć po zm ia
nach, o ja k i konkretnie adres chodzi• 
Podobnie je s t z np. ubezpieczeniam i 
samochodów, danymi d b  banków, także 
wpisach w dowodach rejestracyjnych 
sam ochodów - wylicza w łodarz.

W  związku z tym, jak zapow ia
da, chciałby na razie wstrzymać się 
z konkretnym i uchw ałam i. - Zdaję 
sobie sprawę, że je ś li sam i tego nie 
zrobimy, to zrobi to wojewoda, m amy 
jed n a k jeszcze chwilę czasu. Dlatego 
najpierw wyślemy pism o do 1PN, w któ
rym  poprosim y o rozw ianie naszych 
wątpliwości, będzie to także czas na 
konsultacje z  sam ym i m ieszkańcam i 
czy w spom nianym i firm am i - komen
tuje S trugała. - Po zm ianach ludzie 
będą m ieli ewentualne pretensje nie do 
pom ysłodawców ustawy, posłów czy do 
IPN, ale właśnie do nas, sam orządom  
ców. M usim y być więc przygotowani na 
w szystkie odpowiedzi - dodaje.

Roman Skrzypczak przyznaje, że 
nie zapadły jeszcze żadne ostateczne 
decyzje. - Wszystko m usi zostać skon
sultowane. Jeśli chodzi o sam  pom yiI 
nazwy nowej ulicy to obecnie najbliż- 
sza wydaje się koncepcja ul. 11 Listo
pada. Wszystko jednak jeszcze będzie 
rozstrzygane dopiero po rozmowach 
z m ieszkańcam i, Kom itetem  Ochrony 
Pamięci Walk i M ęczeństwa oraz sa
m ym i radnym i - wyjaśnia na koniec 
przewodniczący.

(jan)

http://www.jarocinska.pl


w w w .jaro cin ska .p l 10 (1378) 7 marca 2017 GAZETA JAROCIŃSKA 1i i

ZATRZYMAJ SIĘ
M A R IA N N A  M A TY SZC ZA K
I. 71 (Brzostów)
H E N R Y K  D A D O K  
I. 61 (Nosków)
Z E N O N  P IL A R C Z Y K  
I. 80  (Prusinów)
P IO T R  W A L E R O W IC Z  
I. 59  (Magnuszewice)

r

W A C Ł A W  S U S
I. 62  (Stramnice)
G E N O W E F A  D R Z A Ż D Ż Y Ń S K A  
I. 81 (Jarocin)
JAN M IA R A  
I. 65  (Szczonów)
E U G E N IU S Z  K U R O P K A  
I. 57 (Jarocin)

M A R IA N  G E N D A S Z E K
I. 78  (Mieszków)
Z B IG N IE W  LE DA
I. 65  (Witaszyce)
JAN M IE R N IK
I. 76  (Raszewy)

R odzinom  zm arłych  
___ składam y wyrazy współczucia

Pożegnali profesora, 
dobrego człowieka
1  G rono krewnych, przyjaciół, w spółpracow ników  
z UAM i byłych studentów pożegnało w piątek 3 marca na 
cmentarzu parafialnym w Kiekrzu profesora Kazimierza 
R obakow skiego, który przez 17 lat był dyrektorem  
Instytutu Nauk Politycznych i Dziennikarstwa.

Pochodzący z Jarocina historyk 
zmarł pod koniec lutego. Miał 79 lat. 
U rodził się 18 sierpnia 1938 roku. 
Był bratem  Czesława Robakowskie
go, wieloletniego naczelnika m iasta 
i gminy Jarocin . O w yborze drogi 
życiowej i kierunku studiów  przez 
Kazimierza zadecydował udział ich 
ojca w Poznańskim Czerwcu 1956.

Po ukończeniu historii na UAM 
został asystentem  na W ydziale H i
storycznym tej uczelni. Zajmował się 
historią Polski po II wojnie św iato
wej, a także dziejami ruchu ludowe
go W 1972 roku obronił doktorat, 
a w roku 1986 habilitow ał się. Od 
1987 roku kierował pracam i Zakła
du Najnowszej H istorii Politycznej, 
do k tórego pow stan ia  rów nież się 
przyczynił. Przez wiele lat był także 
członkiem Rady Naukowej Instytutu 
Wschodniego. Za swoją działalność

wielokrotnie odznaczany m.in. M e
dalem Komisji Edukacji Narodowej. 
W latach 1987-1991 pełnił funkcję 
zastępcy dyrektora Insty tu tu  N auk 
Politycznych i Dziennikarstwa UAM, 
a w latach 1991 -2008 był jego dyrek
torem. Od 1991 roku był profesorem  
poznańskiego uniwersytetu.

W historii UAM zapisał się jako 
jeden  z inicjatorów  przekształcenia 
Instytutu w Wydział Nauk Politycz
nych i Dziennikarstwa. Po utw orze
niu wydziału w 2008 roku profesor 
Kazimierz Robakowski przeszedł na 
emeryturę. Nawet po odejściu z pracy, 
tak długo jak zdrowie mu pozwalało, 
był aktywnym członkiem wydziałowej 
w społeczności. D o końca cieszył się 
uznaniem  wśród studentów  i w spół
pracowników. - Kiedy studiowałem na 
Wydziale Nauk Społecznych UAM, prof. 
K azim ierz Robakowski był dyrektorem

Instytutu N auk Politycznych i D zienni
karstwa. Zapam iętałem  go jako  bardzo 
pogodnego, zjawsze życzliwego, po prostu 
dobrego człowieka. Bardzo m i pomógł, 
kiedy kończyłem studia. Wcześniej wy
m yśliłem  sobie, te  chcę napisać pra
cę m agisterską nie w Instytucie N auk 
Politycznych i D ziennikarstw a WNS, 
gdzie studiowałem, ale w Instytucie So
cjologii WNS, bo tam  wykładał jeden  
z twórców polskiego sam orządu prof. 
P iotr B uczkow ski. N apisałem  pracę 
m agisterską, przygotowywałem się do 
obrony, ale kilkanaście dni przed wyzna
czonym terminem obrony mój prom otor 
zm arł nagle. Zostałem  „sierotą ” i wtedy 
przygarnął m nie prof. Kazim ierz Roba
kowski. Jego wsparcie bardzo m i wtedy 
pomogło w obronie pracy magisterskiej. 
M iałem więc dwóch promotorów. Obu 
znakom itych - w spom ina w icebur
mistrz Robert Kaźmierczak. (is)

R o z w a ż a ją  M ę k ę  P a ń s k ą  
w  p ią te k  i n ie d z ie lę

O d tygodnia w Kościele katolic
kim trwa okres Wielkiego Postu, czyli 
czas pokuty, naw rócenia i duchowe - 
go przygotow ania do  świąt Z m ar
tw ychw stania Pańskiego. K apłani 
zachęcają szczególnie do rozważania 
Męki Pańskiej podczas nabożeństw  
wielkopostnych - Drogi Krzyżowej 
w piątki oraz Gorzkich Zali w niedzie
le. Na zdjęciu: nabożeństwo z udzia
łem dzieci w parafii C hrystusa Króla 
w Jarocinie.

(Is)

NABOŻEŃSTWA WIELKOPOSTNE W JAROCIŃSKICH PARAFIACH:

Św. Antoniego Padewskiego - nabożeństwo Drogi Krzyżowej w piątki o godz. 7.00, 
17.00 (dzieci) i 18.00 (dorośli), Gorzkie Żale z kazaniem pasyjnym w niedzielą 
o godz. 16.00
Chrystusa Króla - nabożeństwo Drogi Krzyżowej w piątki o godz. 7.30, po mszy św. 
wieczornej o godz. 17.30, a także o godz. 16.30 dla dzieci, Gorzkie Żale z kazaniem 
pasyjnym w niedzielą o godz. 16.45
Matki Bożej Fatimskiej - nabożeństwo Drogi Krzyżowej w piątki po mszy św. wie
czornej o godz. 18.00, Gorzkie Żale z kazaniem pasyjnym w niedziele o godz. 15.30 
św. Marcina - nabożeństwo Drogi Krzyżowej w piątki o godz. 17.00 (dzieci) i 18.00 
(dorośli) w kościele św. Jerzego, Gorzkie Żale z oddaniem czci relikwiom świątych 
w niedzielą o godz. 18.00 (kościół św. Jerzego)

„Zam knęły się ukochane oczy, spoczęły spracowane ręce, 
przestało bić ukochane serce

\

Wszystkim, którzy w tak bolesnych dla nas chwilach dzielili z nam i 
smutek i żal, okazali wiele serca i życzliwości, uczestniczyli we mszy św. 
i cerem onii pogrzebowej, Rodzinie, znajom ym , sąsiadom , kolegom, 
ks. kanonikowi Krzysztofowi Milewskiemu, ks. Andrzejowi Szczęsnemu, 
ks. Jarosławowi Kaczmarkowi i organiście p. Stanisławowi Tomczakowi, 
Staroście Jarocińskiem u Teodorowi G robelnem u, Sekretarz M iasta 
i Gminy Jaraczewo Oldze Kaczmarek, dyrektorom i nauczycielom Szkoły 
Podstawowej w Noskowie, Zespołu Szkół Specjalnych w Jarocinie, Zespołu 
Szkół w Jaraczewie oraz Niepublicznego Gim nazjum  im. T. Kościuszkjw  
w Jarocinie, dzieciom i młodzieży z tych szkół, lekarzowi rodzinnem u 
Piotrowi Kolańskiemu, lekarzowi i prawnikom z Poznania, studentom  
z P o z n a n ia , p ań stw u  K on iecznym , p a n u  A ndrzejow i W ciórce 
i Stowarzyszeniu Rodzina - Szkoła - Gmina z Roszkowa, radnym i sołtysom, 
mieszkańcom Noskowa, Dąbrowy, Parzęczewa, Roszkowa, Jaraczew a 
i Jarocina, „Zielonemu Zakątkowi”, firmie „Jezierski” oraz wszystkim, 
którzy okazali współczucie, ofiarowali msze święte, modlitwę, złożyli 
wieńce i kwiaty oraz odprow adzili na miejsce wiecznego spoczynku 
naszego K ochanego M ęża i Ojca

ś . t p .

HENRYKA DADOKA
podziękowania składa 

żona z córkami i synami

J
r

X ,

„Nie um iera ten, kto trwa w pam ięci żywych

Serdeczne podziękow ania dla księdza kanonika Tadeusza 
M alchrowicza, rodzinie, przyjaciołom, sąsiadom  i znajom ym, 

wszystkim, którzy uczestniczyli w ostatniej drodze

ś . t p .
HENRYKA GRZEŚKOWIAKA

składa
rodzina

%

J

Ławki przygrobowe
Dane techniczne:
Wysokość produktu: 80  cm
Szerokość produktu: 79 cm
Głębokość produktu: 23  cm
Materiał produktu: Polypropyien
Czy produkt jest składany: Nie 
Max. obciążenie statyczne: 150 kg

Cena w promocji

149,99 zł
Produkt Polski

Tel. 5 3 5 -29 0 -00 5  
69 8 -6 4 9 -6 4 4

1
KOMPLEKSOWE
USŁUGI
POGRZEBOWE

JAN MARCINIAK
Jarocin, ul. Moniuszki lOa 

tel (62) 747-18-20 
czynne od 8.00 do 17 00 

całodobowo tel. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 
GODNA I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

C Z Ł O N E K  PO LSK IEJ IZBY P O G R ZE BO W E|

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
Biuro obsługi klienta czynne od 8.00 do 17.00 

tel. kom..509/660-948„calodobo\v^509/32fel21

NAJTAŃSZE USŁUGI PO

OFERTA CENY UStUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

www.jezierskisc.pl
OYZUR

CA1000B0WY

601 869-111

ODESZLI 00 NAS... NAJIANSZA
KOMPLEKSOWA
Ot CHI A USŁUG 
CMC N t ARNO 

POGHZŁtiOWYCH

JUZ W OFCRCtt 
POMNIKI

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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OKNOSTYL
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C. 

Producent okien PVC

RATY!!!a lu p la s t

Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
■  okn a, d rzw i Szybki termin realizacji zamówienia!!!
«  rolety , m o sk itie ry  63 82Q u/ Gostyńska, ,  (plac 

■* b ram y, p a ra p e ty  tel (65) 572 0830
U d rzw i w ew . i zew . kom. 603803866,691 709405

NAJ T A ŃS ZA
POŻYCZKA
DLA KAŻDEGO

'c s *

Tel. 517 817 208

POŻYCZKI

DLA STAŁYCH KLIENTÓW 
• 1000 ZŁ -12 RAT MIESIĘCZNYCH 

P0128 ZŁ
» 1000 ZŁ-PO 30 DNIACH

ODDAJESZ 1060 ZŁ

6 9 8  8 3 2  1 9 2  
(6 2 ) 7 6 6  81 9 5

U l. F lo r ia ń s k a  4 a , 6 3 - 7 2 0  K o źm in  W lkp. 
Z a p ra s z a m y : p o n ie d z ia łe k  - p ią te k  9 - 1 7 , so b o ta  9 - 1 3

tel. 6 0 4  6 2 5  7 6 8 , 6 9 8  6 2 5  5 7 2  e-mail: motostodola.kaczmarek@wp.pl

G A R A Ż E  B L A S Z A N E  
- W Z M O C N I O N E  

B R A M Y  G A R A Ż O W E  
K O J C E  D L A  P S Ó W

PRODUCENT
(65) 537-81-20, (61) 610-13-39,509-038-426 E 5 M E M T O /TS

H A T E X
Jarocin, ul. Wrocławska 50 

te l. 62  505-31-33  
Pleszew, ul. Ogrodowa 13

tel. 62 742-58-75,62 508-20-05
Dobrzyca, ul. Koźmińska 19 

tel. 62 741-34-78

a g  O u O O t .  n ®

Oferta ważna do 31.03.2017

O G ŁO SZENIE O LICYTACJI N IE R U C H O M O Ś C I

Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Jarocinie Jerzy Kujawski 
podaje do publicznej wiadomości, że: dnia 2 9 .0 3 .2 0 1 7  r. ogodz. 10 .45  
w budynku Sądu Rejonowego w Jarocinie mającego siedzibę przy ul. 
Wrocławskiej 6 w sali nr 109, odbędzie się druga licytacja gruntowej 
zabudowanej .należącej do dłużników: Daniela i Iwony Szymkowiak poło
żonej: Bachorzew, ul. Graniczna 19, dla której Sąd Rejonowy w Jarocinie 
Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o 
numerze K Z 1 J /0 0 0 2 8 0 2 0 /5

Sprzedaż licytacyjna obejmuje:
1) działkę nr 7 4 /5  o powierzchni 0 ,3 5 0 5  ha
2) budynek mieszkalny, Pu= 9 2 ,2 5  m2
3) budynek gospodarczy, P u = 5 1 ,2 0  m2
Suma oszacowania wynosi 3 2 7 .7 0 0 , 0 0  zt, zaś cena wywołania jest 
równa 2 /3  sumy oszacowania i wynosi 2 1 8  4 6 6 , 6 7 z ł .

Licytant przystępujący do przetargu zobowiązany jest złożyć rękojmię 
w wysokości 1 /1 0  sumy oszacowania, tj. 3 2 . 7 7 0 , 0 0  z ł. Rękojmia 
powinna być złożona na konto komornika: Powszechna Kasa Oszczędności 
B an k  Polski SA I O. C en tru m  w  K aliszu 5 1  1 0 2 0 2 2 1 2  0 0 0 0  5 1 0 2  
0 0 7 9  5 8 2 3  najpóźniej w dniu poprzedzającym przetarg.

Na licytację winni stawić się oboje oferenci pozostający w związku małżeńskim jeżeli chcą 
nabyć nieruchomość do majątku objętego wspólnością ustawową majątkową małżeńską, 
w przeciwnym wypadku oferent winien posiadać stosowne pełnomocnictwo współmałżonka 
urzędowo poświadczone upoważniające do wzięcia udziału w licytacji.

Komornik Sądowy 
Jerzy Kujawski

O P O N Y  FE LG I,
FHU A u to -D a w id l

te l. 6 0 6  6 2 3  801
"  ' ✓

opon y now e i używ ane  
fe lg i stalow e i a lu m in io w e  
przechow yw an ie  opon  
m echanika  p o jazd ow a  
pran ie  tap icerk i sam ochodow ej

» p o m o c  d ro g o w a  
Jarocin, ul. Nyska 35, Lucji

PROMOCJA
NA SPRZEDAŻ

DREWNU
OPAŁOWEGO

STANOS Sp. z o.o.
Al. Niepodległości 30 (plac GS), Jarocin 

tel. 62/505 30 90 lub 697 915 073 J

Chwilówka 
udzielana 
u klienta 
w domu

O K N O B U D
OKNA I DRZWI PCV profil 
ALUPLAST 5- i 6-komorowe
- drzwi zewnętrzne, bramy garażowe
- rolety zew. aluminiowe i wew. tkaninowe
- żaluzje pionowe i poziome
- moskitiery, parapety

fi '  ■! ’ -

WITASZYCZKI 36a
tel. (6 2 ) 7 4 0 -1 9 -2 2 , 5 0 6 /5 8 5 -7 5 1

Tel. 513 652 991 j  M O N IA  POMIAR IKAN SŁO KI OKAIIS!

$ eeagrants
norwaygrants

Term om odern izac ja  budynku  
przy ul. T. Kościuszki 1 0  w  Jarocin ie  zakończona

Dobiegła końca termomodernizacja budynku przy ul. Tadeusza 
Kościuszki 10  w Jarocinie, realizowana w ramach zadania pn. 
„Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie powiatu 
jarocińskiego".

W ramach robót budowlanych ocieplono ścianę wewnętrzną budynku 
oddzielającą strych nieużytkowy od pomieszczeń ogrzewanych oraz 
strop strychu wełną mineralna. W budynku zamontowano nową stolarkę 
okienną na poddaszu, drzwi przejściowe z korytarza na strych oraz 
wymieniono oświetlenie wbudowane na energooszczędne. Wykonane 
zostały również sufity podwieszane oraz roboty malarskie. Aby ułatwić 
pracę urzędnikom oraz załatwianie spraw interesantom, w budynku 
zamontowano klimatyzację. Wykonawcą prac termomodernizacyjnych 
była firma KINA INSTALACJE Patryk Pieprzycki.

Całkowity koszt zadania wyniósł ponad 4 0 0  tys. złotych, z czego 
Powiat Jarociński pozyskał dofinansowanie w wysokości około 2 0 0  tys. 
złotych ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego na lata 2 0 0 9 -2 0 1 4  oraz Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego na lata 2 0 0 9 -2 0 1 4 .

W ramach zadania pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności 
publicznej na terenie powiatu jarocińskiego” oprócz budynku 
administracyjnego przy ul. Tadeusza Kościuszki 10 w Jarocinie, 
Powiat Jarociński wykonał wcześniej termomodernizację budynku 
Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie. Prace trwały od lipca 2 0 1 4  r. do 
listopada 2 0 1 5  r. a ich wartość wyniosła blisko 2 min złotych, z czego 
Powiat pozyskał dofinansowanie na ponad 1 min złotych ze środków 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego na lata 
2 0 0 9 -2 0 1 4 .

Termomodernizacja budynku administracyjnego przy ul. T. Kościuszki 10 w Jarocinie 
realizowana w ramach zadania pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej 

na terenie powiatu jarocińskiego”

Dofinansowana ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 
na lata 2009-2014 oraz Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2009-2014 w ramach 

Programu PL04 „Oszczędzanie energii i promowanie odnawialnych źródeł energii”

O G ŁO SZENIE O LICYTACJI N IE R U C H O M O Ś C I

Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w  Jarocinie Jerzy Kujawski na podsta
w ie art. 9 5 3  k.p.c. podaje do publicznej wiadomości, że w dniu 2 9 .0 3 .2 0 1 7  r. 
w Sądzie R ejonow ym , przy ul. W rocław skiej 6  w sali nr 1 0 9 , odbędą się 
drugie licytacje nieruchomości rolnych należących do dłużników: Emilii i Andrzeja 
m ałż. Dobrzyńskich

o godz. 1 0 .0 0
K Z 1 J /0 0 0 0 1368 /1  - zlokalizowaną w Żółkowie, gm. Żerków, dz. nr 3 3 4 ,  o pow. 
0 ,6 0  ha, której wartość szacunkową określono na sumę: 2 5 .0 0 0 ,0 0  zt 
Cena wywołania stanowi 2 /3  sumy oszacowania: 1 6 .6 6 6 ,6 7  zt 
Rękojmia: 2 .5 0 0 ,0 0  zt

o godz. 1 0 .1 5
K Z 1J /0001 5 4 6 5 /2  - zlokalizowaną w  Lisewie, gm. Żerków dz. nr 1 4 4 /1 , 15 4  
o pow. 1 ,7 7  ha, której wartość szacunkową określono na sumę: 9 7 .0 0 0 ,0 0  zt 
Cena wywołania stanowi 2 /3  sumy oszacowania. 6 4 .6 6 6 ,6 7  zt 
Rękojmia: 9 .7 0 0 ,0 0  zł

Licytant przystępujący do przetargu powinien złożyć rękojmię w  wysokości jednej 
dziesiątej sumy oszacowania na rachunek bankowy komornika: Powszechna 
Kasa Oszczędności Bank Polski SA I O. Centrum w Kaliszu 51 1 0 2 0 2 2 1 2  
0 0 0 0  5 1 0 2  0 0 7 9  5 8 2 3  najpóźniej w  dniu poprzedzającym przetarg, przed
łożyć oświadczenie o prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz zaświadczenie 
o zam eldowaniu na terenie gminy Żerków.

Na licytację winni stawić się oboje oferenci pozostający w związku małżeńskim jeżeli chcą 
nabyć nieruchomość do majątku objętego wspólnością ustawową majątkową małżeńską, 
w przeciwnym wypadku oferent winien posiadać stosowne pełnomocnictwo współmałżon
ka urzędowo poświadczone upoważniające do wzięcia udziału w licytacji oraz przedłożyć 
stosowną dokumentację o której mowa w art. 6 i 7 ww. ustawy.

Komornik Sądowy 
Jerzy Kujawski

http://www.jarocinska.pl
mailto:motostodola.kaczmarek@wp.pl
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„Do 19. minuty wszystko się układa
ło” - powiedział po meczu trener Victorii 
Ostrzeszów. Do tego czasu mecz był 
bardzo wyrównany, ale dwa dziecinnie 
proste błędy i podania wprost pod nogi 
piłkarzy Jaroty Jarocin doprowadziły do 
straty dwóch goli w dwie minuty Od tej 
chwili zawodnicy JKS-u wiedzieli, że nic 
złego nie może im się już przytrafić.

Po przerwie zagranie ręką i w kon
sekwencji wykorzystany przez Macieja 
Stawińskiego rzut kamy trochę pokrzy
żowały plany podopiecznym Janusza 
Niedźwiedzia. - Po tej bramce rywale zła
pali kontakt, pojawiła się chwila zwątpienia, 
ale myślę, te  kontrolowaliśmy spotkanie 
i nie dopuściliśmy do sytuacji, w której 
przeciwnik mógłby zrobić coś więcej - wy
jaśnił po spotkaniu Mateusz Molewski, 
strzelec drugiego gola. Jarociniacy poszli 
za ciosem i w 85. minucie zdobyli ko
lejnego gola. Tym razem jego autorem 
był Damian Pawlak. - Nie widzęprzeciw- 
skazuń, by powtórzyć ten wynik w ligowym 
meczu ze Środą Wlkp. - tryskał humorem 
zawodnik Jaroty, a trener Niedźwiedź do
dał: - Rywale nie stworzyli niczego, co mo- 
głoby nam podnieść ciśnienie. Skuteczność 
i zimna krew spowodowafy, te  wygraliśmy 
3:1 i awansowaliśmy do kolejnej rundy.

Choć wynik i awans mogą cieszyć, 
niepokojąco wygląda sytuacja kadrowa 
Jaroty. Piotr Garbarek jeszcze nie jest 
w pełnej formie po kontuzji, której na
bawił się na zakończenie rundy jesiennej,

Ja ro ta  w  półfinale 
P ucharu  Polski

a teraz do grona niedysponowanych 
dołączył Jędrzej Ludwiczak. - On miał 
ostatnio naciągnięte więzjadlo poboczne 
i przyczep mięśnia w kolanie. Już byl na 
tyle zdrowy, te  w czwartek zaczął z nami 
trenować, ale w niedzielę delikatnie mu się 
odnowiła ta kontuzja. Na razie nie wiemy, 
czy przerwa będzie kilkudniowa, czy kilku
tygodniowa - wyjaśnił Janusz Niedźwiedź.

(bst)

Yictoria Ostrzeszów 

Jarota Jarocin
1:3
(0:Z7

Skład
Jarota: Sebastian Kmiecik - Dawid Piróg, Jędrzej Ludwiczak 
(42. Michał Grobelny), Piotr Skokowski, Damian Pawlak - Łu
kasz Rylukowski (72. Damian Błaszczyk), Krzysztof Matuszak, 
Jacek Pacyński (81. Piotr Garbarek), Mateusz Molewski - 
Christian Nnamani (58. Jakub Czapliński), Hubert Antkowiak

0:1 - Hubert Antkowiak (18.)
0:2 - Mateusz Molewski (19.)
1:2 - Maciej Stawiński (72.) - z rzutu karnego 
1:3 - Damian Pawlak (85.)

Jarota rozpoczyna 
rundę wiosenną
Meczem na własnym boisku przeciwko 
Polonii Środa Wlkp. zainauguruje rundę 
rewanżową Jarota Jarocin. Spotkanie od
będzie się w niedzielę 12 marca o godz. 
14.00 na stadionie miejskim w Jarocinie.

Różowo-granatowe stroje okazały się szczęśliwe dla piłkarzy Jaroty

W igrzyskach dziewczęta wypadły lepiej

Uroczystości wręczenia nagród pojawiły się wszystkie 27 zespołów

Niemal 30 zespołów z całego kraju 
j^ ię ło  udział w XXI Ogólnopolskich 
U zyskach  M łodzieży Salezjańskiej 
^ Futsalu (piłce nożnej halow ej). 
Najlepiej w tej edycji zaw odów  grali 
Pdkarze z Kutna, którzy czterokrotnie 
stawali na podium , w tym trzy razy 
Ha najwyższym stopniu.

W śród uczestn ików  były także 
^ te ry  d rużyny  z D obieszczyzny.

ziewczęta uplasow ały się na dru- 
8 ,rn miejscu tuż za plecami SALOS- 
;U Pogr/ebień, a chłopcy raz na piątej
1 dwa razy na szóstej pozycji.
. M ecze najczęściej kończyły się 
1Sc*e hokejowymi w ynikami. Kilka 
7 nich padło  łupem  reprezentantek

SALOS-u Dobieszczyzna, które roz
grom iły m .in. Różę K utno aż 9:1. 
W niektórych meczach chłopców  co 
praw da też pad a ło  po 10 goli, ale 
w wówczas trium fowali ich przeciw
nicy, a później zwycięzcy w wielu ka
tegoriach - młodzi piłkarze z Kutna.

Jak przystało na igrzyska, podsu
m owanie odbyło się przy wywieszo
nej fladze Salezjańskiej O rganizacji 
Sportowej i zapalonym symbolicznym 
zniczu, a medale i puchary wręczyły 
m.in. władze Żerkowa z burm istrzem  
Jackiem Jędraszczykiem na czele oraz 
przedstawicielami wojewody wielko
polskiego.

(bst)

WYNIKI W POSZCZEGÓLNYCH KATEGORIACH

► Dziewczęta ► Chłopcy
kat. A kat. A VI. SALOS
1. SALOS Róża 1. SALOS Szczecin Dobieszczyzna
Kutno II. SALOS Ostróda kat. C
II. SALOS III. SALOS Poznań 1. SALOS Róża
Pogrzebień Winogrady Kutno
III. SALOS tódź II. SALOS
Wodna VI. SALOS Szczecin
kat B Dobieszczyzna III. SALOS
1. SALOS kat. B Dąbrowa Górnicza
Pogrzebień 1. SALOS Róża

V. SALOSII. SALOS Kutno
Dobieszczyzna II. SALOS Poznań Dobieszczyzna
III. SALOS Róża Winogrady
Kutno III. SALOS 

Szczecin

„Jedynka’' najlepsza w siatkówkę
Dwa złote medale zdobyli 

uczniowie Zespołu Szkół Po- 
nadgim nazjalnych nr 1 w Ja 
rocinie. „Jedynka”, choć była 
w tym  roku  g o sp o d a rz e m  
M istrzostw  Pow iatu w Piłce 
Siatkowej, okazała się bardzo 
niegościnna nie dając szans 
rywalom na wywalczenie pierw-

WYNIKI ROZGRYWEK

Dziewczęta
I. Zespól Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1
II. Zespół Szkół Ogólnokształcących
III. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2

Chłopcy
I. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1
II. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2
III. Zespół Szkół Ogólnokształcących

szego miejsca. Reprezentacje 
dwóch pozostałych szkół z na
szego terenu, a więc Z espół 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 
i Zespół Szkół O gólnokształ
cących m usiały podzielić się 
drugim i i trzecim i miejscami 
w kategorii dz iew cząt o raz  
chłopców. (bst)

Zwycięskie reprezentacje ZSP nr 1

Dziewczęta
Zuzanna Tyl, Klaudia Marek, Agnieszka Becela, Aurelia 
Marszałek, Natalia Springer, Wiktoria Korzy nieyî ka, 
Wiktoria Nowakowska, Monika Defitowska, Wiktoria 
Michalska, Dominika Nacuk, Aleksandra Krawiec 
Chłopcy
Albert Adamski, Kacper Chlebowski, Szymon Adamiak, 
Bartosz Berus, Jakub Grobelny, Patryk Machowiak, Adrian 
Lisiecki, Michał Nagler, Michał Parus

► MISTRZOSTWA POWIATU GIMNAZJÓW W PIŁCE RĘCZNEJ

Zwycięstwo dat gol na dwie sekundy 
przed kodcem meczu

Niezwykle zacięte były tego
roczne Mistrzostwa Powiatu w Pił
ce Ręcznej. W kategoni chłopców 
wzięło udział siedem zespołów 
z gminy Jarocin. Najlepiej tego 
dnia grali zawodnicy z Gimna
zjum nr 5 w Jarocinie i Gimnazjum 
w Wilkowyi, którzy wygrali swoje 
grupy i spotkali się w finale.

Decydujący mecz okazał się 
być prawdziwym dreszczowcem 
i trzymał w napięciu do ostat
niej chwili, bo decydujący gol na 
5:4 padł zaledwie dwie sekundy 
przed końcem spotkania. Jego 
autorem był zespół z „piątki”.

Dziewczęta rywalizowały 
o zwycięstwo w zawodach w sali 
gimnastycznej w Golinie, gdzie

spotkało się pięć zespołów. Naj
lepiej spisały się gospodynie, któ-. 
re pokonały w grupie gimnazja 
nr 1 i 5 z Jarocina odpowied
nio 6:1 i 5:2. To pozwoliło im 
awansować do finału, w którym 
czekały zeszłoroczne finalistki 
z Gimnazjum w Wilkowyi. One 
również nie sprawiły większego 
problemu dziewczętom z G o
liny, które wygrały pewnie 3:0 
zdobywając wszystkie gole już 
w pierwszej połowie meczu.

Zwycięzcy obu turniejów 
uzyskali prawo reprezentować, 
nia naszego powiatu w finale 
rejonu Poznań Teren Wschód, 
który odbędzie się w Gnieźnie.

(bst)
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Rozmowa z SZYMONEM 
KRAWCZYKIEM,

18-letnim kolarzem z Jarocina

P ierw szy raz w  życiu m am  okazję  
rozmawiać z Najlepszym Sportowcem  
Roku 2 0 1 6  w  plebiscycie „G azety  
Jarocińskiej” i portalu „Jarocinska.pl” . 
S zym on K raw czyk: Jestem  bardzo 
zadowolony, że doceniono mnie jako 
sportowca z Jarocina. Nie bytem obecny 
na gali, bo w tym czasie odbywały się 
zawody w Pruszkowie, w których brałem 
udział, a bardzo chciałbym, i osobiście 
odebrać nagrodę. Fajnie u siebie wygrać 
taki plebiscyt.
D o m yślam  się, że przeg ląd a łeś  li
stę kandydatów  i kalkulow ałeś, czy 
m asz szansę wygrać. M iałeś swojego 
faworyta?
Bardzo kibicowałem Maciejowi Żar- 
czyńskiemu, bo to mój kolega z klasy 
w podstawówce i gimnazjum. Trzyma
łem za niego kciuki, bo też ma znakomi
te osiągnięcia. Generalnie nie liczyłem 
na to, że wygram, ale zostałem miło 
zaskoczony.
Patrząc przez pryzm at ubiegłorocz
nych sukcesów, to był dla ciebie chyba 
perfekcyjny sezon. Jak go oceniasz?
Na pewno był znakomity, bo zdobyłem 
wszystkie tytuły i koszulki mistrzowskie, 
które były możliwe. Na pewno w tym 
sezonie chcę pow tórzyć ten wynik, 
ale wiem, że będzie ciężej, bo startuję 
w starszej kategorii. M imo wszystko 
łatwo skóry nie sprzedam.
Była jakaś łyżka dziegciu w  tej becz
ce miodu?
Na pewno nie wyszły mi mistrzostwa 
świata w Katarze. Trochę przez moją 
głupotę, bo tuż przed startem zmieni
łem mostek na dłuższy, co wpłynęło na 
moją pozycję na rowerze. Po pewnym 
czasie zaczęły mnie boleć plecy i m u
siałem zejść z trasy, bo nie mogłem już 
wytrzymać. Poza tym jazda na torze 
trochę mnie wybiła z rytm u  ścigania 
się po szosie.
W  grudniu doznałeś kontuzji. M ocno  
pokrzyżow ała ci plany na nowy rok?
Trochę tak. Nie mogłem się przygoto
wać do sezonu jak zawsze. Miałem nogę 
w gipsie i mięsień mi trochę zanikł, więc

Chce pokazać, że jest dobry 
nie tylko na torze

J  „Fajnie wygrać plebiscyt u siebie” - mówi Szym on Krawczyk, oceniając swoje 
zwycięstwo w plebiscycie na najlepszego sportowca m inionego roku. Już snuje 
ambitne plany na rozpoczynający się nowy sezon.

S zym on K raw czyk  (z lew e j) przygotow ujący  się do startu  w  P u ch arze  Polski w  P ruszkow ie

potrzebna była rehabilitacja. Ale myślę, 
że jeszcze kilka tygodni, może miesiąc 
i wszystko wróci do normy.
Pod koniec 2 0 1 6  roku podpisałeś  
um ow ę z now ym  zespołem  - Voster 
U niw heels Team . Jak cię przyjęli? 
Mamy bardzo dobrą atmosferę. Prezes 
firmy Voster jest bardzo sympatycznym 
i miłym człowiekiem i chce dla nas jak 
najlepiej. Mamy też dobrego dyrektora 
sportow ego - M ariusza Witeckiego, 
który niedawno zakończył karierę ko
larską i wie, o co chodzi w tym sporcie. 
Z tak im i w ynikam i, jak ie  osiągnąłeś

w  ubiegłym  sezonie, tw oi nowi kole
dzy patrzą  na C iebie łagodniejszym  
okiem?
Może przez to mają do mnie trochę 
większy szacunek, niż gdybym przycho
dził bez takich osiągnięć. Ale generalnie 
nikt się nie wywyższa. Każdy jest tak 
sam o ważny. Na jednym wyścigu ty 
pom agasz koledze, a na następnym  
- on tobie.
Sezon 2 0 1 7  rozpocząłeś od zawodów  
na torze w  Pruszkow ie, gdzie byłeś 
pierw szy i szósty.
W  sumie średnio oceniam  ten start,

bo jeszcze nie mam optymalnej formy. 
Chwilę przed zawodami wróciłem ze 
zgrupowania w Chorwacji, ale udało 
nam się wygrać z Dawidem Czubakiem 
w madisonie, zająłem też szóste miejsce 
w om nium  i wygrałem w nim jedną 
z konkurencji, więc tragedii nie ma. 
N ie słyszę radości w  tw o im  głosie. 
Chciałem w ogóle zobaczyć, jak będę 
jeździł po kontuzji, jak się będą nogi 
kręciły. Nie ma tragedii, ale mogło być 
trochę lepiej.
Jesteś strasznie zabieganym  człow ie
kiem . Na gali cię nie było, bo m iałeś

zawody, zaraz  po naszej rozm ow ie  
(w  p ią tko w e po łudn ie) ruszasz do 
Grecji na kolejne. Jak ci się udaje  
łączyć dom , rower i szkołę?
Ciężko. Przyjeżdżam do domu, muszę 
przeprać rzeczy i znów gdzieś jadę. Tro
chę brakuje mi czasu dla rodziny. Uczę 
się w Toruniu, a kiedy mam wyjazd za 
granicę, to odrabiam zadania po tre
ningach. Często wysyłam je mailem do 
nauczycieli, którzy je oceniają. Muszę 
być na bieżąco, żeby zdać maturę. Bez 
tego, ani rusz (śmiech).
Na który wyścig w  tym  roku szcze
gólnie czekasz?
Na pewno chcę dobrze wypaść w mi
strzostwach Europy na torze, które 
odbędą się w Portugalii. Chciałbym też 
co^ ugrać na szosie. Finiszować wyso
ko na ważnych etapach, coś też może 
wygrać. Wtedy pokazałbym, że jestem 
dobry nie tylko jako kolarz torowy.

3 Krawczyk
*  urodz ił się 8 

sierpnia 1998 
^  roku. Uczęszcza 

do Szkoły Mistrzo
stwa Sportowego w To

runiu, w której w tym roku będzie pisał 
maturę. Na swoim koncie ma siedem 
złotych medali, w tym dwa najcenniejsze 
- mistrzostw świata juniorów i młodzie
żowych mistrzostw Europy (kolarstwo 
torowe), które zdobyłw ubiegłym roku. 
Pięciokrotnie stawał na podium w Ogól
nopolskiej Olimpiadzie Młodzieży, został 
też mistrzem Polski Juniorów w kolar
stwie szosowym.

Wypadek Krawczyka
Dwa dni po naszej rozmowie Szymon 
Krawczyk wystartował w barwach to 
rowej reprezentacji Polski w wyścigu 
o Grand Prix Rodos. Jak czytamy na 
fanpage’u jego grupy kolarskiej, kilo:  
metr przed metą, na wprost peletonu 
wyjechał motocykl, który spowodował 
dużą kraksę. Najbardziej ucierpiał w niej 
Szymon. Kolarz z Jarocina ma usztyw
nione kolano i założone kilka szwów. 
Na razie nie wiadomo, ile potrwa jego 
powrót do zdrowia.

Zabrakło dwóch 
centymetrów 
do złota

Po tym, jak pod koniec 
ubiegłego roku Jan  Tom 
czak wziął udział w Lekko
atletycznych Mistrzostwach 
Św iata W eteranów  w a u 
stralijskim Perth, jego ape
tyt na zdobywanie medali 
znacznie wzrósł. Wówczas 
nie udało mu się wywalczyć 
ani jednego krążka i wrócił 
djPjtolski będąc ćwierćfina
listą w biegu na 100 metrów 
i 9. zawodnikiem w skoku 
w dał.

W ostatnich dniach lu
tego mieszkaniec Jarocina 
wziął udział w XVI H alo
wych M istrzostwach Polski 
W eteranów w Lekkiej Atle
tyce w Toruniu. W skoku 
w dal Jan  Tomczak zajął 
trzecie miejsce z wynikiem 
4,52 m, a w trójskoku był 
dru^ i (8,75 m ). - Z abra- 
ktbaw óch  centym etrów  do 
złota. N ie chciałbym , żeby 
zabrzm iało to ja k  thim acze- 
nkrsile sądzę, że gdybym był

w pełni zdrowy, powalczyłbym  
o brązowy m edal w biegu na 
60 metrów, a w trójskoku na 
pewno byłoby złoto  - ocenia 
swój występ. N asz lekko
atleta nie startował w biegu 
ze w zględu na prob lem y 
z więzadłami w prawym ko
lanie - nie chciał ryzykować 
poważniejszej kontuzji.

Kolejne zawody, w któ
rych w eteran  chce w ziąć 
udział, to Otwarte M istrzo
stwa Polski w O polu, które 
zaplanow ano na początek 
lipca o raz  - M istrzostw a 
Europy w Aarhus w Danii.
- Prezes zw iązku nam awiał 
m nie na start w drugiej po
łowie marca w Daegu w Ko
rei Południowej (7. Halowe 
M istrzostw a Świata W ete
ranów  2017 - przyp. red.). 
Stw ierdziłem , te  jestem  za  
bardzo p(X)bijany i nie zro
biłbym  w yniku, a do tego 
narobiłbym  sobie krzyw dy
- dodaje 62-latek. (bst)

Dwa medale cieszą, ale nie zadowalają Jana 
Tomczaka. Lekkoatleta-weteran już myśli 
o następnych

Wyniki Jana Tomczaka 
podczas Halowych Mistrzostw 
Polski Weteranów
► SKOK W DAL
I. Marek Grzyb <4,97 m)
II. Piotr Kubiczek (4,88 m)
III. Jan Tomczak (4,52 m)

► TRÓJSKOK
I. Janusz Wysocki (8,77 m)
II. Jan Tomczak (8,75 m)
III. Jan Suski (7,44 m)

Podium tylko w  deblu
Zakończył się Puchar 

Polski w darta w Jarocinie. 
Impreza rozgrywana była 
w dwóch konkurencjach 
- indywidualnie i w deblu. 
W pierwszej z nich najle
piej rzucał Robert Kraw- 
czak z Sulechówka koło 
Zielonej Góry. Pozostałe 
miejsca na podium także 
zajęli goście. Nasi darterzy 
wywalczyli dalsze lokaty. 
Najlepiej rzucanie poszło 
Pawłowi Osiełkowskiemu, 
który znalazł się w grupie 
zawodników na miejscach 
od 5. do 8 . Wśród kobiet 
bezkonkurencyjna była 
Renata Słowikowska ze 
Świnoujścia.

Dwójka Łukasz Łu
czak i Hubert Kochański 
z Poznania triumfowali 
w deblu wyprzedzając duet 
z K rotoszyna, ja ro c iń 
skich zawodników Pawła 
Osiełkowskiego i Norber
ta Pecynę oraz Szymona 
Pecynę i M ateusza Chle
bowskiego, którzy zajęli 
miejsca 3. i 4.

(bst)

Turniej główny Pucharu Polski w Jarocinie
► KOBIETY
I. Renata Słowikowska 
(Świnoujście)
Ił. Ewa Kruszyńska (Poznań) 
lll.-IV. Marta Pawlicka 
(Krotoszyn)
III.-IV. Anna Kowalczyk 
(Ostrów Wlkp.)

► MĘŻCZYŹNI
I. Robert Krawczak 
(Sulechów k. Zielonej Góry)
II. Damian Pałaszewski (Poznań)
III. -IV. Krzysztof Borzęcki 
(Koszalin)

*III.-IV. Wojciech Bruliński 
(Poznań)

n
i

Turniej deblowy Pucharu Polski w Jarocinie
I. Łukasz Łuczak /  Hubert Kochański (Poznań)
II. Jacek Cieślak /  Przemysław Pawlicki (Krotoszyn)
III. -IV. Paweł Osiełkowski /  Norbert Pecyna (Jarocin) 
lll.-IV. Szymon Pecyna /  Mateusz Chlebowski (Jarocin)

http://www.jarocinska.pl

